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Een nieuw huis is het begin van iets moois. Het is je basis, je thuis. Hoe wil jij wonen? Die vraag staat bij ons altijd centraal. Dat is de manier waarop 

Hendriks Coppelmans al vele jaren ontwikkelt. bouwt en onderhoudt. Daarbij kijken we vaak verder dan anderen. We zijn een ontwikkelende bouw-

groep, bedenken nieuwe dingen, zijn innovatief. Wonen gaat ook over het creëren van een fijne leefomgeving, waarin je lekker kunt spelen, recreëren 

en ontmoeten. Daarom leveren we graag een bijdrage aan verenigingen zoals UDI’19/Beter Bed. Zo maken we samen wonen geweldig!

HENDRIKS COPPELMANS BOUWGROEP B.V. Loopkantstraat 11, 5405 NB Uden. Postbus 136. 5400 AC Uden.

Tel. (0413) 26 48 33. Fax (0413) 25 18 45. bouwgroep@hendrikscoppelmans.nl

Wij kunnen 
hier echt 
geweldig 
spelen!



Willems Uden Technische Installaties bestaat al sinds 1939 en is een zelfstandig opererende 
onderneming. Dankzij de aanwezigheid van gemotiveerde medewerkers met specialistische 
kennis voeren wij naast kleinere projecten, ook grootschalige en complexe projecten uit in 
diverse sectoren. Wij bieden een totaalpakket door deze te berekenen, ontwerpen, realiseren  
en te beheren. Door onze ruime ervaring en uitgebreide vakkennis leveren wij topkwaliteit. 

Meer weten? Neem contact met ons op of kijk op www.willems-uden.nl

VERWARMING  |  KOELING/AIRCO  |  VENTILATIE EN LUCHTBEHANDELING  |  WATER-, GAS- EN SANITAIRTECHNIEK  

REGELTECHNIEK EN GBS  |  DUURzAME ENERGIE  |  INDUSTRIE

“ Willems Uden en UDI’19:  
topprestaties door techniek,  
motivatie en kwaliteit.”

Industrielaan 5a  |  5405 AA Uden
Postbus 380 |  5400 AJ Uden
T. (0413) 26 27 37  |  F. (0413) 26 19 19
E. info@willems-uden.nl  |  I. www.willems-uden.nl

Voor u ligt de geüpdatete Voorzet boor-
devol informatie die voor u als lid van de 
vereniging udI’19 van belang kan zijn. al 
enige jaren terug sprak de Pr-Groep haar 
wens uit om de Voorzet van een facelift te 
voorzien. Konden we eerst de kaft aanpas-
sen, nu hebben we de inhoud voorzien van 
een gekleurde uitgave. Onze vormgever 
van de Voorzet, Patrick asselman, heeft 
dit blad gemaakt tot wat het nu is: een 
professioneel blad dat kan concurreren 
met menig ander tijdschrift. 

de inhoud is tevens wat veranderd. de 
gebruikelijke onderwerpen zoals ‘team 
van de maand, F-kes tijd, de G-afdeling, 
van onze speciale verslaggever en infor-
matie van de commissie technisch Zaken’ 
ontbreken niet. daarnaast zijn er nieuwe 
onderwerpen toegevoegd zoals ‘Onder de 
boom’ en ‘informatie van de commissie 
Organisatorische Zaken’. 
In deze eerste vernieuwde uitgave leest u 
o.a.  welke jubilarissen dit jaar hun feestje 
hebben mogen vieren. In het bijzonder wil 
de redactie ons nieuwe erelid ad tiebosch 

noemen die mede aan de wieg heeft 
gestaan van de Voorzet. de redactie felici-
teert ad voor zijn benoeming tot erelid van 
de vereniging. als iemand binnen de ver-
eniging deze ‘eretitel’ toekomt dan is het 
ad die zich meer dan 25 jaar heeft ingezet 
voor de vereniging, in het bijzonder voor 
de Pr-Groep. Niet alleen de Voorzet is 
nieuw, ook de vereniging onderging een 
grote verandering. Wellicht hebt u al ver-
nomen dat de structuur van de vereniging 
is gewijzigd. het jeugd- en seniorenbe-
stuur in hun hoedanigheid bestaan niet 
meer. daarvoor in de plaats zijn er twee 
afdelingen gekomen die de hele breedte 
van de vereniging afdekken. 
•	 	De	 commissie	 ‘Technisch	 Zaken’	 die	

zich onder andere bezighoudt met 
selecties, samenstelling van teams, 
trainingen en vooral met de opleiding 
van alle spelers die binnen de vereni-
ging actief zijn. 

•	 	De	 afdeling	 ‘organisatorische	 zaken’	
houdt zich bezig met allerlei andere 
zaken die nodig zijn om het balletje 
wekelijks te laten rollen. 

van de 
reDaCtie

ad tiebosch, lid van de Pr commissie, nu ook erelid van udI’19.

Verderop in het blad leest u hier meer 
over. toegevoegd is ook een nieuw orga-
nigram van de vereniging waarop u in één 
oogopslag kunt zien hoe de vereniging 
georganiseerd is.

meer dan een jaar was een werkgroep aan 
het werk om deze nieuwe structuur bin-
nen de vereniging gestalte te geven. het 
een en ander dient nog ingevuld te wor-
den. We verwachten dat aan het eind van 
het seizoen alle posities binnen de com-
missies zijn bezet. Om dat te kunnen ver-
wezenlijken is het nodig dat er een beroep 
op ouders en leden wordt gedaan om een 
steentje bij te dragen. 

het komt steeds meer voor dat sport-
clubs een wederdienst vragen aan ouders 
van jeugdleden en aan seniorenleden. 
Vroeger kregen ouders en leden een 
schouderklopje voor wat vrijwilligers-
werk. tegenwoordig zien verenigingen 
zich genoodzaakt het vrijwilligerswerk 
voor ouders en leden  verplicht te stellen. 
het is voor udI’19 vanzelfsprekend dat 
iedereen lid mag worden en de vereniging 
mag vertegenwoordigen. als lid heb je het 
recht om wekelijks te trainen en wedstrij-
den te spelen, maar je hebt ook de plicht 
om naast het voldoen van de contributie 
een bijdrage te leveren aan de organisatie. 
het bestuur heeft dan ook een commissie 
in het leven geroepen om een en ander te 
onderzoeken. Ongetwijfeld hoort u in de 
loop van het seizoen hier meer over. het is 
nu echter bijna winterstop en we naderen 
met rasse schreden ‘Kerst’ en ‘het nieuwe 
jaar 2014’. een moment om even rust te 
nemen en te overdenken welke prioritei-
ten we het komende jaar gaan stellen. de 
redactie wenst een ieder fijne kerstdagen 
en een gezond en sportief 2014.

door Sjef Groenemans
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het eerste kwartaal van het nieuwe sei-
zoen is ook traditioneel het moment van 
de ledenvergadering. Naast het opnieuw 
kunnen presenteren van een positieve 
jaarrekening, waarin de prachtige en 
ingrijpende verbouwing van het clubhuis 
is opgenomen, stond de jaarvergadering 
vooral in het teken van de organisatieont-
wikkeling en van de commissie Sportiviteit 
en respect. de nieuwe organisatie wordt 
elders in de Voorzet toegelicht. de 
Commissie Sportiviteit en respect is al 
volop aan de gang. en het is nodig. de 
afgelopen periode hebben er weer diverse 
incidenten op en rond de velden plaatsge-
vonden. en dan vaak niet eens door spe-
lers, maar vooral door ouders die zich niet 
kunnen beheersen en zich met de leiding 
gaan bemoeien of de scheidsrechter uit-
schelden. dat kan echt niet ! Natuurlijk 
zijn ook scheidsrechters niet onfeilbaar. 
maar dan nog is de afspraak dat sup-
porters en spelers hun mond houden. de 
elftalbegeleiding kan optreden en als het 
echt de spuigaten uitloopt, nemen we van-
uit bestuur of wedstrijdsecretariaat con-
tact op met de betreffende vereniging en 
de KNVb. maar NOOIt eigen rechter spe-
len. het heeft geen zin, berokkent udI en 
ook het betreffende elftal schade en kost 
geld. de boetes die pas zijn uitgedeeld 
door de KNVb liegen er niet om.
daarom nogmaals: Gedraag je in en rond 
het veld! Spreek je leider aan, die kan zich 
tot de scheidsrechter richten dan wel een 
rapport opstellen. en meld het aan de 

de eerste winterkampioenen dienen zich al weer aan. tijd vliegt, wisten onze 
voorvaderen al. November is vaak een maand om daar extra bij stil te staan. de 
katholieke traditie van het vieren van allerzielen en allerheiligen is daar een mooi 
voorbeeld van. dan gedenken we hen die ons ontvallen zijn in de afgelopen jaren. en 
dat was deze maand wel heel bijzonder. het was op 3 november jl. precies 40 jaar 
geleden dat udI’19 het grootste drama uit haar bestaan meemaakte. die zaterdag, 
de 3e november 1973, verongelukte een spelersbusje met leiders en spelers van 
de toenmalige a1 toen zij terugkwamen van een wedstrijd. Vier doden en meerdere 
gewonden waren er te betreuren. een litteken in de udI-historie dat velen binnen 
onze vereniging nog meedragen. 

een tijd van  
OpvaLLeNDe  
mOmeNteN

Paul rüpp, voorzitter van udI’19/beter bed

‘ Gedraag je in en rond het veld ! Spreek je 
leider aan, die kan zich tot de scheidsrechter 
richten dan wel een rapport opstellen’.

commissie Sportiviteit en respect onder 
leiding van Frans Gabriëls. Zie elders in 
de Voorzet.

en dan is de ledenvergadering ook het 
moment om bijzondere leden te benoe-
men. Zo maakte het bestuur bekend dat 
het Piet van lankvelt tot lid van Verdienste 
heeft benoemd vanwege zijn niet afla-
tende activiteiten voor udI gedurende de 
afgelopen decennia. en de vergadering 
stemde in met het voorstel ad tiebosch 
tot erelid te benoemen. ad is al zo’n dertig 
jaar binnen en buiten de vereniging actief 
voor udI’19. als leider, bestuurslid, als 
Pr-coördinator. allerlei rollen heeft hij 
in die jaren vervuld. Feitelijk gebeurt er 
bij udI’19 niets of ad is bij de uitvoering 
betrokken. Samen met de jubilarissen 
hebben we daar 15 november jl. bij stil 
gestaan. 

Stil stonden we ook bij het feit dat Pim van 
der linden na één periode en Fia loozen 
na twee perioden afscheid namen van het 
bestuur. Fia blijft binnen de vereniging nog 
actief. beiden bedanken we hartelijk voor 
hun inzet. en als er mensen gaan, komen 
er ook weer nieuwe: harold van Zutphen, 
voorzitter Organisatorische Zaken, rob 
Walk, voorzitter Sponsorcommissie en 
ben Vogels, secretaris, werden door de 
leden in het bestuur gekozen. 

Paul Rüpp
voorzitter@udi19.nl 
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aLgemeNe iNFOrmatie udi’19
Voorzitter: harold van Zutphen
Secretaris: robert Janzen
Coördinator senioren: Sjef Groenemans
Coördinator vrouwen/meisjes: Joop bekker
Coördinator abC: tini van hek
Coördinator deFK: Paul Veldhuisen
Coördinator wedstrijdzaken: tinie timmers
Sportiviteit en respect: Frans Gabriëls
activiteiten Commissie: Vacant
Kleding commissie:  Vacant 
de Coördinatoren abC, deFK en Vrouwen/meisjes hebben ook zitting in het 
OPt (opleidingsteam) binnen de technische Commissie

ALGEMENE LEDENVERGADERING (ALV)

ALGEMEEN BESTUUR BESTAANDE UIT 10 LEDEN
Dagelijks Bestuur bestaande uit voorzitter, Paul Rüpp, secretaris Ben Vogels en penningmeester Mark v.d. Burgt 

wordt in functie gekozen door ALV, de commissies worden verdeeld over de overige 7 bestuursleden

BESTUUR
STAVU

Organisatorische 
Zaken

voorzitter
Harold v. Zutphen

kiest

benoemt

legt 
verantwoording 
af aan

legt verantwoording af aan

Technische Zaken
voorzitter

Wim v. Cuijk

Maatschappelijke 
ontwikkelingen

voorzitter
Sjef  Groenemans

Sponsoring
voorzitter
Rob Walk

Public Relations
voorzitter

 Wim Scheen 

Horeca 
voorzitter

Gert v.d. Hoven

Algemene  Zaken 
voorzitter

Willy Verwegen

stuurt aan en stelt taken vast van

ALGEMEEN BESTUUR
Paul rüpp, Voorzitter  
ben Vogels, Secretaris 
mark v.d. burgt, Penningmeester 
Wim van Cuijk, technische Zaken 
harold van Zutphen, Organisatorische Zaken 
Gert v.d. hoven, horeca 
rob Walk, Sponsoring 
Wim Scheen, Public relations 
Willy Verwegen, algemene Zaken / accommodatie 
Sjef Groenemans, maatschappelijke Ontwikkelingen 

Wedstrijdsecretaris Senioren, tinie timmers 
Wedstrijdsecretaris Jeugd, Peter Verhoeven 
ledenadministrateur, tinie timmers 

EREVOORzITTER
tiny Janssen
henk Salome

ERELID
mario boselie
Jan donkers
minus van eijl
tom Nieuwboer
ad tiebosch
Gerrit van de Wetering 

CONTRIBUTIE PER kwARTAAL PER 1 jULI 2013
Senioren actief € 42,12
Senioren actief, tevens medewerker € 26,61
Senioren niet actief € 23,37
Senioren niet actief, tevens medewerker € 4,62
65 plussers € 8,61
Junioren / Pupillen € 34,29
Junioren / Pupillen, tevens medewerker € 26,61
3e Jeugdlid € 17,22
minipupillen (5-6 jaar) € 17,22
minikids (0-4 jaar) € 8,61

INLIChTINGEN CONTRIBUTIE
Jos van duijnhoven            

bedragen worden geïncasseerd aan het begin van 
elk kwartaal.

LID VAN VERDIENSTE
tini v.d. akker
Wim v.d. berg
richard v.d. boogaard
Frans borgsteijn
leo v.d. bugt
tino v.d. burgt
bert dekkers
Co doeleman
Jos van duijnhoven
maarten van Geelkerken
harrie van Gogh
Jos de Groot

thea v.d. heijden
harrie Janssen 
Piet Jurjus
Piet van lankvelt
Frans mikkers
ronny raymakers
bennie Schiltmans
tinie timmers
Nol Verhoeven
Jan Verstegen
ton van Vuuren

DE COMMISSIE TEChNISChE zAkEN  BESTAAT UIT DE TEChNISCh COMMISSIE (TC)  EN 
hET OPLEIDINGSTEAM (OPT). DEzE COMMISSIE wORDT AANGESTUURD DOOR BESTUURS-
LID wIM VAN CUIjk.

DE COMMISSIE ORGANISATORISChE zAkEN wORDT AANGESTUURD DOOR BESTUURSLID 
hAROLD VAN zUTPhEN EN BESTAAT UIT DE VOLGENDE PERSONEN:

De ‘TEChNISChE COMMISSIE’ (TC) bestaat  
uit de volgende personen:
Voorzitter tC: Wim van Cuijk
lid tC senioren: mario boselie
hoofd Opleidingsteam (OPt): harald Stempher
lid tC scouting: hans arts
lid tC secretaris: ton Wijdeven

“OPLEIDINGTEAM“ (OPT)  bestaat uit  
de volgende personen: 
Voorzitter OPt: harald Stempher
Secretaris OPt: ton Wijdeven
Coördinator vrouwen: Joop bekker
assistent Scouting: Stefan Wintjes
Coördinator abC (CJO): tinie van hek

het algemeen bestuur van udI’19/beter bed, achterste rij van links naar rechts: Wim Scheen, Paul rüpp, Wim van Cuijk, Willy Verwegen, Sjef Groenemans. 
Voorste rij van links naar rechts: ben Vogels, rob Walk, Gert van der hoven, harold van Zutphen. Op de foto ontbreekt mark v.d. burgt.

Coördinator deF (CJO): Paul Veldhuizen
Keeperstrainer coördinator: david van der Wijst
trainers Coördinator abC: Gijs de Vocht
technisch Coördinator deF: Niek Verheijden

er zullen ongetwijfeld nog vragen en onduide-
lijk-heden zijn in taken en verantwoordelijk-
heden. de komende weken/maanden zullen  
we samen stap voor stap uitvoering gaan geven  
aan de ingeslagen weg. middels de website  
en de Voorzet houden wij u op de hoogte.  
Voor aanvang van het volgende seizoen zijn  
alle posten van de commissies omschreven  
en werkbaar zodat we met vertrouwen de  
toekomst in kunnen.
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BeN vOgeLs
49 jaar oud waarvan 23 jaar getrouwd 
met Sylvia van roosmalen en woon-
achtig in Odiliapeel. Ik heb 3 kinderen, 
Wesley (18), Kelsey (16) en Justin ( 13). 
beide jongens voetballen bij udI’19, 
Wesley  in de a1 en Justin in de C4. 
het balletje is gaan rollen toen ik  
ongeveer 6 jaar geleden gevraagd 
werd voor assistent-scheidsrechter. 
tevens was ik leider van de C1. daarna 
ben ik twee jaar bij de b1 betrok-
ken geweest als leider en assistent 
scheidsrechter. Nu ben ik mijn 2e jaar 
ingegaan bij de a1. Ook ben ik sinds 
dit jaar leider bij udI’19-3.  dit alles 
doe ik met veel plezier. 

Ik ben werkzaam bij Peka Kroef in 
Odiliapeel als productiemanager. 
Peka Kroef is een aardappelverwer-
kend bedrijf wat zich gespecialiseerd 
heeft in verschillende aardappelpro-
ducten. mijn werkzaamheden bestaan 
uit het aansturen van de productie 
waarbij ik leiding geef aan ±75 mede-
werkers. Ik werk al ruim 30 jaar bij 
Peka Kroef. Ook hier met veel passie 
en betrokkenheid. 

dit jaar startte ik een eigen bedrijf 
genaamd  ‘bodystudIo balance’. het 
is een ‘sportstudIo’ die door middel 
van warmtecabines ertoe bijdraagt dat 
mensen een paar centimeters kwijt 
raken. Ook is ‘sportudIo’ bedoeld voor 

mensen die hun conditie op peil willen 
houden óf voor mensen met rugklachten 
of reuma. dit bedrijf run ik samen met 
mijn vrouw Sylvia vooral in de avonduren. 
Ook ben ik betrokken in de danswereld. 
Omdat mijn dochter lid is van dansvereni-
ging ‘dance action’ uit Odiliapeel wilde ik 
ook daar mijn steentje bijdragen. Omdat 
er een nieuwe overkoepelende dans-
bond in het leven geroepen werd en mij 
gevraagd werd om daar voorzitter van te 
worden, heb ik dat graag gedaan.  

Verdere hobby’s van mij zijn natuurlijk 
mijn gezin en ook wil ik graag hardlopen. 
(Zeven hele marathons en ongeveer  tien 
halve marathons.) dit alles in de recrea-
tieve sfeer en vooral voor ontspanning. 
lopen is goed voor lijf en leden en je kunt 
genieten van de natuur en de omgeving. 
Ook kun je tijdens het lopen heel goed je 
hoofd leeg maken en zo de stress van de 
dag eruit lopen. 

Verder ben ik nu dan tijdens de alV in het 
algemeen bestuur gekozen om als secre-
taris mijn steentje bij te mogen dragen in 
het bestuur. Ik ben daar erg enthousiast 
over geworden, nadat ik daarvoor bena-
derd ben. Ik vind het een uitdaging om 
deze mooie job over te mogen nemen van 
Fia die dit met veel toewijding de afgelo-
pen 6 jaar gedaan heeft. en ook nu steekt 
ze nog bijzonder veel tijd in het secreta-
riaat om alles goed over te dragen. daar 
ben ik haar dankbaar voor.  

Verder grijp ik deze gelegenheid graag aan 
om iedereen die udI’19 een warm hart toe 
draagt bijzonder veel plezier en sportivi-
teit bij deze mooie vereniging te wensen.  
Ik zie jullie allen graag langs de lijn op 
zaterdag wanneer onze jeugd speelt of op 
zondag wanneer onze seniorenelftallen 
hun beste beentje voor zetten.

HarOLD vaN ZutpHeN
47 jaar en getrouwd met Ilonka. Samen 
hebben we 2 kinderen, Niels en rachell.

momenteel ben ik werkzaam bij 
‘acrylicOne’ waar we ontwikkelen,  pro-
duceren en verkopen  van milieuvriende-
lijke vervanging  van o.a. thermo hardende 
kunststoffen. als account manager houd 
ik me voornamelijk bezig met technische 
en commerciële  ondersteuning voor 
industriële klanten en distributeurs in 
europa.

In het jaar 2000 belandde ik bij udI’19 
als ouder en supporter van Niels die bij 
de F-jes begon met voetballen. acht jaar 

Nieuwe 
Bestuurs
LeDeN

Op de algemene ledenvergadering zijn  
drie nieuwe bestuursleden gekozen. Wie zijn zij?

ben Vogels harold van Zutphen

rob Walk

geleden werd ik leider. hoogtepunten 
waren de twee toernooien met de b4 in 
Frankrijk en de b3 in belgië.  daarnaast 
natuurlijk het kampioenschap met de 
C4 en later de b3. In een spannende en 
drukbezochte  beslissingswedstrijd tegen 
udI’19 b4 op ons hoofdveld werd het 
kampioenschap ten koste van de b4 in de 
wacht gesleept. Zes jaar geleden ben ik 
gevraagd om Groepsleider b te worden. 
later is daar de a-groep bijgekomen en 
afgelopen jaar ben ik, na wat organisa-
torische wijzigingen in het Jeugdbestuur, 
coördinator abC geworden. daarbij aller-
lei andere zaken die voorbij kwamen en de 
afgelopen periode nauw betrokken bij de 
invulling en herstructurering van de orga-
nisatie.

door Paul rupp ben ik benaderd om het 
voorzitterschap van Organisatorische 
Zaken op me te nemen. Organisatorische 
Zaken vervangt het Senioren en 
Jeugdbestuur. In nauwe samenwer-
king met technische Zaken worden de 
plannen ten aanzien van opleiden van 
onze jeugd en trainers gemaakt waar-
bij ‘Verenigingsbreed Opleiden’ centraal 
staat. daarnaast wordt voor de Vrouwen/
meisjes afdeling een meer-jaren plan 
gemaakt waarbij groei en ambities elkaar 
moeten versterken. 

Ik ben blij dat we in een kort tijdsbe-
stek veel belangrijke posities binnen 
Organisatorisch Zaken hebben kunnen 

invullen. Ik kijk erg uit naar de onderlinge 
samenwerking binnen het team en de 
onderliggende commissies en niet in de 
laatste plaats met de collega bestuursle-
den.

rOB waLk
50 jaar jong, geboren in Wilbertoord en 
sinds 2009 woonachtig in uden. Ik ben 
getrouwd met Caroline en vader van 
michelle en robin.

In het dagelijks leven verdien ik al ruim 10 
jaar mijn boterham met mijn eigen bedrijf, 
dtC elektro. Sinds 2006 kom ik veel veel-
vuldig bij udI’19 om met plezier de ver-
richtingen van mijn zoon in de jeugd en 
op zondag van udI-1 te volgen. daarnaast 
sponsort mijn bedrijf udI’19 sinds 2010.

Via de business Club heb ik veel mensen 
binnen udI’19 beter leren kennen. Wim 
van Cuijk benaderde mij om voorzitter te 
worden van de sponsorcommissie.
Inmiddels voer ik deze taak al enkele 
maanden uit en ben tot de conclusie geko-
men dat het een welkome afwisseling is op 
mijn drukke dagelijkse werkzaamheden. 
met een enthousiaste sponsorcommissie 
proberen we zoveel mogelijk sponsoren 
te vinden en deze ook bij udI betrokken te 
doen raken. dat is een uitdaging die ik met 
veel plezier en vertrouwen aanga.
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hoe kunnen we de vereniging opti-
maal laten functioneren waarbij de 
rechten en plichten van al onze leden 
op een juiste manier tot hun recht 
komen?  hoe kunnen we een kloof 
dichten tussen de verschillende gele-
dingen zonder afbreuk te doen aan 
de doelstellingen van de vereniging? 
hoe kunnen we onze leden nog meer 
betrekken bij de vereniging en er 
voor zorgen dat iedereen zich thuis 
voelt bij de udI-familie en graag een 
steentje bijdraagt om de vereniging 
een mooie, bloeiende en gezonde ver-
eniging te laten zijn? hoe kunnen we 
onze  jeugd- en senioren- spelers en 
speelsters, teamleiding maar zeker 
ook alle vrijwilligers een veilige plek 
geven waar een ieder zich op zijn of 
haar eigen niveau kan ontwikkelen in 
datgene wat ze leuk vinden?
Zomaar een aantal vragen die de 
gemoederen binnen udI het afgelo-
pen jaar hebben bezig gehouden. een 
brede discussie in de vereniging is 
daarover gevoerd. meningen werden 
gedeeld, tegenstellingen besproken 
en uiteindelijk, na een proces van 
geven en nemen is er een nieuwe 
organisatie uitgerold die een mooie 
succesvolle en sportieve toekomst 
voor de vereniging kan garanderen. 

taken en verantwoordelijkheden 
worden gedeeld, plannen voor de 
toekomst gemaakt. Samen met de 
Commissie technische Zaken onder 
leiding van Wim van Cuijk worden lij-
nen uitgezet om binnen udI’19, ook in 
de toekomst, de ambities waar te kun-
nen blijven maken waarbij de kern-

waarden: Plezier, Respect, Eerlijkheid, 
Betrokkenheid en Sportiviteit gewaar-
borgd moeten zijn.  

‘VERENIGINGSBREED OPLEIDEN’ 
BINNEN EEN ‘LERENDE’ VERENIGING 
IS EEN MOOI STREVEN.
“Ja, ja, en hoe denken we dat allemaal te 
doen, mooi op papier maar er zal toch wel 
weinig van komen! er verandert bij udI 
toch nooit iets”. 
Ongetwijfeld gedachtes die bij een deel 
van onze leden leefden. begrijpelijk? 
denken in kansen kan echter wel degelijk 
een omslag teweeg brengen. Je verandert 
niet zomaar een cultuur maar als we van 
een “ja, maar dat kan toch niet” naar “ja, 
en hoe gaan we dat aanpakken!” om kun-
nen schakelen is er echt veel mogelijk. 
beren op de weg zien is goed zolang je ook 
maar de weg blijft zien!
daarnaast is ‘accepteren’ soms nodig. In 
een grote vereniging zijn net zoveel ver-
schillende meningen aanwezig als men-
sen. dingen kunnen niet altijd gaan naar 
ieders wens. belangen zijn soms tegen-
strijdig. belang van de vereniging staat 
voorop. 

‘Organisatorische Zaken’ bestaat uit een 
aantal commissies en coördinatoren die 
veel zaken rond het voetballen mogelijk 
maken. een aantal commissies is samen-
gevoegd. de activiteitencommissie en het 
JaC, het vrouwen en meisjes voetbal, alle 
wedstrijdzaken. Voorheen waren deze 
commissies ondergebracht bij Senioren- 
of Jeugdbestuur; nu zijn ze samenge-
voegd onder leiding van een Coördinator 
die samen met een team van enthousiaste 
mensen de werkzaamheden verricht. het 

Na een seizoen van wikken en wegen zijn 
we eruit; de organisatie bij udI’19 gaat 
rigoureus veranderen. het Jeugd- en 
seniorenbestuur vervalt en deze taken 
worden grotendeels opgedeeld in een 
Organisatieteam (Ort) en Opleidingsteam 
(OPt). Velen van u zullen daar niets van 
merken. er is één wezenlijk verschil in 
vergelijk tot de oude organisatie en dat 
is dat het Opleidingsteam niet enkel het 
technisch gedeelte van de selectieteams 
behartigd maar van de gehele jeugdaf-
deling. Op deze manier proberen we de 
kwaliteit van trainen en voetballen te ver-
hogen waardoor er meer voetbalplezier 
ontstaat en meer stuwing van onderuit 
naar de selectieteams. de tevredenheid 
zal toenemen en één en ander zal beter 
en gemakkelijker te managen zijn.
dit overigens zonder de focus te verliezen 
op de selectieteams welke verantwoorde-
lijk zijn voor de ambitie van udI’19. e.e.a. 
kan prima samengaan. momenteel zijn we 
aan het brainstormen en vooruit aan het 
denken. Waar willen we als udI’19 over 3 
jaar staan, wat willen we bereikt hebben? 
Vervolgens gaan we alle acties benoemen 
die hier aan kunnen bijdragen. Natuurlijk 
zal één en ander in een groeimodel uit-

gewerkt moeten worden waarbij we de 
focus moeten leggen op de belangrijkste 
en haalbare acties. de organisatie staat 
en nu worden de juiste bestuurders / 
medewerkers gezocht om invulling te 
geven aan boven genoemde plannen.

TEAMBELANG
als OPt gaan we ook vol inzetten op het 
onderwerp “teambelang”. het is een feit 
dat de samenleving steeds verder indi-
vidualiseert, zowel thuis, op het werk 
maar ook op de sportvereniging. Ook zie 
je op alle niveaus dat niet het team met 
de beste voetballers wint maar met het 
beste team (kijk naar de tegenstelling 
PSV versus PC Zwolle). Zonder de indivi-
duele kwaliteiten uit het oog te verliezen 
gaan we proberen om spelertjes op te lei-
den samen naar een prestatie toe te wer-
ken. het lijkt misschien op roeien tegen 
de stroom in, maar als je het niet probeert 
weet je zeker dat het nooit zal lukken. 
Plannen hiervoor worden nu gesmeed.  
We willen u als tC (incl. Opleidingsteam) 
alvast fijne feestdagen wensen

Voorzitter Technische zaken
wim van Cuijk 

De kOgeL is  
DOOr De kerk

zal soms nog wel even zoeken zijn naar de 
juiste weg en werkwijze maar daar komen 
we uit.  de ‘nieuwe’ Commissie Sportiviteit 
en respect timmert inmiddels hard aan 
de weg en blijft prominent een rol spelen 
binnen de vereniging. binnenkort zullen 
alle jeugdleiders en trainers in een warme 
jas rond de velden kunnen lopen. het 
logo van Sportiviteit en respect aan de 
voorzijde van de jas. de sponsoren die dit 
mede mogelijk hebben gemaakt krijgen 
een plek achter op de jas.
de Coördinatoren Senioren (incl. 
Veteranen en G-voetbal), abC en deFK 
zullen samen met groepsleiders het dage-
lijkse aanspreekpunt blijven voor teamlei-
ders en trainers. als het om voetbaltech-
nische zaken gaat zullen de mensen van 
technische Zaken het eerste aanspreek-
punt zijn.
de komende periode wordt gebruikt om 
zoveel mogelijk invulling te gaan geven 
aan de commissies. Plannen maken voor 
het opleidingsteam én voor het Vrouwen/
meisjes voetbal hebben een hoge priori-
teit. 
Inmiddels zijn een aantal posities ingevuld, 
al dan niet tijdelijk, maar de noodzaak om 
meer ouders/verzorgers of senioren spe-
lers en speelsters te betrekken bij zowel 
Organisatorische Zaken als technische 
Zaken blijft aanwezig. dit geldt uiteraard 
ook voor de Pr-groep, materiaalmensen, 
ehbO en andere afdelingen. Veel handen 
maken licht werk. de nieuwe organisatie 
biedt volop mogelijkheden om je op een 
leuke manier in te zetten voor onze mooie 
vereniging udI’19.  

Voorzitter Organisatorische zaken
harold van zutphen

Senioren- en jeuGd-
beStuur Gaan op in 
OrgaNisatOrisCHe ZakeN
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CSU investeert in de gezondheid, tevredenheid en ontwikkeling van zijn mensen. Voor deze 

voortrekkersrol bij het sociaal en duurzaam inzetbaar houden van medewerkers won CSU de 

MVO Award. Werknemers die goed in hun vel zitten leveren goed werk. Deze mensgerichte 

aanpak en de focus op schoonmaak zijn de garantie voor uitstekende dienstverlening en 

langdurige klantrelaties. Proactief, deskundig, betrouwbaar en helemaal afgestemd op uw 

wensen. 

Uitblinken in mens-en-werk

CSU

Veghelsedijk 2, 5406 TE Uden

Postbus 417, 5400 AK Uden

T 0413 28 51 11

F 0413 25 14 55

info@csu.nl

www.csu.nl ‘CSU. Daar blijf je bij.’

De mensen en 
de kennis voor 

meer rendement 
uit uw online 
marketing

T: +31 (0)413 259 249

www.digital-power.com
De Ideeënfabriek, Liessentstraat 9a, Uden

het beste af bijwww.benvandijk.nl

Sinds
1973

het beste
af bij ben.

MIJN VOETBALHART.
Als voetbaldier kijk ik vele uren per week televisie. Thuis óf bij mijn 
tweede thuis: voetbalclub UDI ’19. Dan kan mijn gezin andere 
programma’s zien. En geniet ik met clubgenoten van de Eredivisie, de 
Champions Leauge en natuurlijk het Nederlands Elftal. Ik vind het 
fantastisch om zo’n avond van a tot z te organiseren. Dat zit in mijn 
bloed. Ik heb ook verschillende jeugdinterlands georganiseerd. Zou leuk 
zijn om een van die talenten straks bij een grote club te zien spelen.

Willy Verwegen

BvD-adv_Udi19-85x130mm.indd   1 19-11-13- Week 47   15:19

moorman wist de goed gevulde kantine te 
boeien. door een combinatie van ervaring, 
opgedaan in de pakkenbranche en beke-
ken vanuit verschillende invalshoeken, 
ontstond een boeiend en informatief ver-
haal . thema´s als professionele persoon-
lijke presentatie, dresscodes, anekdotes 

en tips voor dress sense kwamen aan 
de orde. Vanuit de zaal was er de nodige 
interactie. Na de presentatie van rick 
moorman was er gelegenheid een “maat-
pak” aan te laten meten en nam moorman 
voor een ieder de tijd voor een persoonlijk 
gesprek onder het genot van een “borrel”.
alle aanwezigen ontvingen het door rick 
moorman uitgegeven boekje “mijn man 
wil blauw” waarin moorman zijn mode-
belevenissen, historische achtergron-
den, zijn kijk op mode in de sportwereld 
beschrijft én praktische tips.
een geslaagde avond waar een woord 
van dank op zijn plaats is voor Wilma, 
mieke en Koen voor de prima verzorging, 
aan huiscateraar “de brouwketel”  uit 
escharen voor het uitstekende buffet en 
toon van den boom voor de technische 
ondersteuning.

BusiNess Club udi’19
de business Club van udI’19/beter bed was woensdag 13 november in het mooiste clubhuis 
van Nederland bij elkaar om te luisteren naar rick moorman. rick moorman heeft een schat 
aan ervaring als het gaat over mannenmode. Naast een herenmodezaak in amsterdam is 
moorman actief bij radio 10 Gold, tV max en werkt hij nauw samen met humberto tan. het 
merk  “humberto” is inmiddels een begrip in Nederland.

een van de laatste activiteiten van het jaar 
die de business Club udI’19 organiseert is 
de jaarlijkse udI’19 on ICe kerstveiling op 
zaterdag 14 december 

 Ook dit jaar wordt weer alles uit de kast 
gehaald om de 8e editie van de kerst-
veiling tot een geslaagd evenement te 
maken. daarom nodigen wij u van harte 
uit om samen met uw partner deel te 
nemen aan dit unieke evenement.  de vei-
ling begint klokslag 19.30 uur.

 Voorafgaand aan de kerstveiling is er voor 
alle leden van de business Club udI’19 
om 17.30 uur een diner bij restaurant ’t 
raadhuis. 

Leon Deijnen
Voorzitter Business Club UDI’19

rick moorman
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BROODJES
BESTELLEN? 

SCHIMMEL 
UDEN

Shell Schimmel Uden
Kornetstraat 62, 5402 CP Uden. www.schimmelnet.nl

www.vanmunster.com

Van den Berg & Diesveld
Administratie en Belastingadvies

Uw administratie is onze zorg!

0413 - 251751

AvAns HogescHool: bArstensvol tAlent
Avans Hogeschool heeft 54 hbo-opleidingen, 28.000 studenten 
en 2.400 medewerkers. Behoort al jarenlang tot de top drie 
van hogescholen van Nederland. En heeft locaties in Breda, 
’s-Hertogenbosch en Tilburg. We leggen de lat hoog. 
Ook voor onszelf.

Persoonlijke AAndAcHt. Studenten en medewerkers 
staan bij ons centraal. Niemand is een nummer.

Ambitie. Avans daagt je uit. Om je talenten te ontwikkelen. 
En je grenzen te verleggen.

midden in de mAAtscHAPPij. Avans gaat actief relaties 
aan met haar omgeving. We doen onderzoek voor bedrijven, 
instellingen en overheden. In de regio Brabant én daarbuiten. 

avans.nl

blijF
scHerP.

•	 	de	“Vrienden	van	UDI’19”	(VVU)	ont-
staan is uit de “club van honderd”

 
•	 	de	VVU	een	nieuw	presentatiebord	in	

het clubhuis heeft (zie foto)
 
•	 	tijdens	de	Opendag	zich	26	nieuw	leden	

hebben opgegeven 
 
•	 	Milène	van	Grinsven,	Jos	Cuppen	uit	de	

hoge hoed toverde als het 200e lid
 
•	 de	VVU	wil	doorgroeien	naar	250	leden
 
•	 	de	VVU	een	eigen	bierviltje	heeft	

waarop men zich kan aanmelden als lid
 
•	 	de	VVU	de	vrouwenafdeling	financieel	

ondersteunt bij het 40 jarige jubileum
 
•	 	de	VVU	twee	eigen	postbodes	heeft	in	

lammy en marco

vrieNDeN 
van uDi’19

wist je Dat?

•	 	de	VVU	ook	dit	jaar	weer	een	leuke	
surprise heeft voor haar leden

 
•	 de	VVU	een	eigen	promotieteam	heeft
 
•	 	de	VVU	de	kidsclub	van	nieuwe	plofbal-

len heeft voorzien
 
•	 	andere	verenigingen	informeren	naar	

het succes van VVu 
•	 	er	wekelijks	een	Nieuwsflits	per	email	

verschijnt voor alle VVu leden
 
•	 	dat	VVU	leden	2x	per	seizoen	worden	

uitgenodigd voor een thuiswedstrijd
 
•	 er	ook	veel	vrouwen	lid	zijn	van	de	VVU
 
•	 	je	als	bewijs	van	lidmaatschap	de	

“Vriend van udI’19” sleutelhanger 
ontvangt

 

•	 	dat	je	naam	staat	vermeld	op	de	UDI’19	
website onder het item sponsoring

 
•	 	je	jezelf	of	iemand	anders	nog	steeds	

kunt opgeven als lid van VVu 
 
•	 	je	bijdrage	altijd	ten	goede	komt	in	

samenspraak met de vereniging aan 
goede doelen binnen de vereniging

 
•	 	dat	tijden	de	clubavonden	op	donder-

dag diverse activiteiten worden georga-
niseerd

 
•	 	wij	het	erg	leuk	vinden	als	je	samen	

met ons een biertje of zo drinkt na de  
thuiswedstrijd van ons 1e elftal 

 
•	 	wij	als	team	samen	met	alle	leden	van	

udI’19 je erg dankbaar zijn voor je 
ondersteuning

door Fons Boekelder
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Niet alleen het interieur heeft een meta-
morfose ondergaan, groter zijn de ver-
nieuwingen die minder zichtbaar voor het 
oog zijn. denk aan een compleet nieuwe 
elektriciteit-, audio- en video -infrastruc-
tuur, nieuwe keuken met apparatuur, 
digitalisering wedstrijdsecretariaat, om 
zomaar wat te noemen. belangrijk hierbij 
is dat de gezelligheid en het huiskamer-
gevoel van de kantine is gebleven. een 
andere belangrijk punt is dat deze ver-
bouwing geheel zonder externe lening is 
uitgevoerd. leo v.d. burgt is inmiddels 
een veelgevraagde contactpersoon voor 
andere clubs in de omgeving die plannen 
hebben om hun kantine te verbouwen.
daarnaast is ook het udI’19 kantine regle-
ment aangepast en deze voldoet volledig 

de verNieuwDe  
Huiskamer van  
udi’19

met trots opende onze voorzitter Paul rüpp de nieuwe 
huiskamer van udI’19 op de udI-daG, op zaterdag 24 
augustus. bijna minutieus en geheel volgens de planning 
is het project - om de kantine geheel te verbouwen - ver-
lopen. In slechts 10 weken tijd is de oude kantine onder 
leiding van de projectleider leo v.d. burgt, omgetoverd tot 
een geheel vernieuwde huiskamer. een nieuw clubhuis 
dat past bij de prachtige en ambitieuze club udI’19. trots 
zijn we dat we deze vernieuwde huiskamer geheel volgens 
planning hebben kunnen ombouwen en deze volledig vol-
doet aan de huidige regelwetgeving.

de nieuwe kantine in zijn gehele nieuwe sfeer!

de nieuwe koffiecorner is in het weekend een druk bezochte plek in de kantine.

aan de nieuwe regelgeving die vanaf 1 
januari 2014 door de gemeente uden 
wordt gehanteerd en gecontroleerd. een 
wijziging van de regelgeving houdt in dat 
met ingang van 1 januari 2014 we vanaf 18 
jaar bier mogen schenken en niet vanaf 16 
jaar zoals nu het geval is. 

Verder is besloten om de al bestaande 
ongeschreven huisregel “in functie = geen 
alcohol” ook vast te leggen in dit kanti-
nereglement en daar ook naar te hande-
len. de achtergrond is helder: udI’19 wil 
niet dat medewerkers die udI vertegen-
woordigen tijdens het uitoefenen van hun 
functie alcohol drinken. Ook hebben we 
de gratis consumptiebonnen distributie 
in zijn geheel verlaagd en beter verdeeld 
over de vrijwilligers. Voor de beheersing 
en verantwoording van de kosten, was dit 
gewoon harde noodzaak. Goed om te zien 
dat bovenstaande maatregelen bij verre-
weg de meeste vrijwilligers op veel begrip 
konden rekenen. 

Inmiddels draait de kantine alweer een 
aantal maanden naar volle tevreden-
heid van het personeel en de bezoekers. 
Iedereen heeft er veel plezier in. dus als 
je een keer een vrije avond hebt, of er is 
iets te doen: pak de fiets en kom een pilsje 
drinken in de gezelligste en mooiste kan-
tine van brabant.   
Wilma en matthijn heten u van harte wel-
kom in de nieuwe huiskamer!

door Gert v.d. hoven
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L I E S H O U T  H O L L A N D

GOAAAAL!

aan gezelligheid en entertainment zal het 
deze avond zeker niet ontbreken; drie kol-
derieke veilingmeesters en een live optre-
den van etienne alvares zorgen voor een 
spetterende udI on ICe kerstveiling.

VIP-tafel
Wil je met je team of vriendengroep tijdens 
de udI on ICe kerstveiling aan een gere-

Iedereen houdt wel van een avondje uit! daarom nodigen 
wij alle leden uit om op zaterdagavond 14 december a.s. om 
uiterlijk 19.30 uur aanwezig te zijn, wanneer traditiegetrouw 
vlak vóór de feestdagen de Kerstveiling wordt gehouden. 
de veiling zal plaats vinden in het verwarmde en sfeervolle 
horeca gedeelte van uden on Ice, dat wordt omgetoverd tot 
een sfeervol kerstparadijs. In totaal worden zo’n 175 kavels 
onder de hamer gebracht. 

zaterdag 14 december 2013 aanvang 19.30 uur

serveerde tafel zitten? dat kan! u hebt nog 
enkele dagen om mee te bieden op een 
speciaal gereserveerde prominenten tafel 
voor je team of vriendengroep, uiteraard 
met de beste zitplaatsen van deze avond, 
inbegrepen zijn 111 consumptiebonnen én 
111 heerlijke bitterballen. Je kunt je bod 
uitbrengen, door je naam en rekeningnum-
mer in te vullen via algemeen@udi19.nl. 

kerstveiLiNg 
2013 

Wij hopen u in grote aantallen te mogen 
ontmoeten bij de udI on ICe Kerstveiling. 
de sfeer is geweldig, de toegang gratis en 
natuurlijk zijn introducés van harte wel-
kom. 

Graag tot de 14e! wijntje of biertje 
gedronken? Glaasje op, laat je rijden! 
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‘ eeN avOND Om Niet   sNeL te vergeteN.’
jubilariSSen:

Nog een udI 6 speler, die in het zon-
netje wordt gezet. martin’s voetbalcar-
rière	 begon	 natuurlijk	 ook	 bij	 de	 F-jes	 .	
hij was aanvankelijk de keeper van zijn 
team en werd met de e1 zelfs kampioen. 
maar omdat martin maar niet echt wilde 
groeien besloot hij in de C5 te stoppen met 
het keeperswerk,  de hoogte van het  doel 
schrok hem steeds meer af . martin werd 
voetballer en dat ging hem zelfs beter af 
dan het keepen, hij werd direct overge-
plaatst naar de C-selectie. 
Jaren later kwam martin in het 3e terecht, 
hij speelde er toen onze vereniging  een 
topjaar beleefde met kampioenschap-
pen voor zowel het 1e, 2e en3e elftal. 
een ander hoogtepunt voor martin was 
het doelpunt dat hij scoorde tijdens een 
wedstrijd in het 2e tijdens het Nederlands 
Kampioenschap voor 2e elftallen. martin 
speelde 10 seizoen in udI 3 en was daar-

martin van der hop  |  25 jaar LiD

mark van hooff  |  25 jaar LiD

rob hoefs  |  25 jaar LiD

rob is zo iemand, die eigenlijk al veel 
langer aan udi verbonden is, maar tus-
sendoor een uitstapje heeft gemaakt en 
daarna  is teruggekeerd bij onze vereni-
ging. In het geval van rob heeft dat uit-
stapje betrekking op ravenstein, waar hij 
enkele jaren heeft gewoond. rob speelt 
zeker al zo’n 40 jaar bij udI. hij is afkom-
stig uit een echte voetbalfamilie. de iets 
oudere udI-leden kennen zijn broer Jan 
nog wel, die in de jaren 60  nog bij FC den 
bosch in het betaald voetbal speelde. 

het hele gezin Ceelen is geïnfecteerd met 
het udI-virus . Vader hans en moeder 
ria hebben hun kinderen, Perry en Katya  
opgevoed zoals het goede ouders betaamt. 
Zij hebben hen verteld over zaken die hen 
aan het hart gaan en daar hoort  udI’19 
beslist ook bij. 
hans is een medewerker waar udI 
erg trots op mag zijn, zijn verdiensten 
zijn talloos. hij begon als voetballer bij 
Feijenoord, net als mede-jubilaris Johan 
Wassenberg. hans doorliep alle selectie-
teams en kwam in de b-selectie terecht. 
Wat later koos hij voor de gezelligheid en 
ging met zijn vrienden in een lager team 
spelen. maar de liefde voor udI kwam 
vooral tot uiting op andere gebieden. Zo 
was hans ehbO’er, lid van de commissie 
nevenactiviteiten en verslaggever op radio 
Skyline van wedstrijden van ons eerste 
team. tegenwoordig is hans nog actief als 
clubscheidsrechter, grensrechter bij udI 

Ook broer Frans was jarenlang lid van de 
selectie, voordat hij naar Frankrijk ver-
huisde en daar op veel te jonge leeftijd is 
overleden. rob viel als voetballer op door 
zijn geringe lengte, maar veel meer door 
zijn techniek. 
Vol bewondering werd gekeken naar zijn 
kunstjes met de bal en vooral zijn drib-
bels waren onnavolgbaar. In de zaal kwa-
men zijn kwaliteiten nog meer tot gelding. 
hij gold in zijn tijd als een van de beste 
udense zaalvoetballers. rob doorliep alle 

van ook nog een seizoen elftalleider, 
toen hij vanwege een knieblessure niet 
kon meespelen. tegenwoordig  vinden 
we martin dus terug tussen zijn vrienden 
in het 6e, dit alweer voor het 4e seizoen. 
martin is echt een gezelligheidsmens, de 
derde helft is voor hem eigenlijk belang-
rijker dan die twee helften daarvoor.

martin woont samen met zijn vriendin 
ellen. In het dagelijks leven is hij werk-
zaam als adviseur bij een ingenieursbu-
reau. hij weet zijn werkzaamheden goed 
te combineren met zijn hobby voetbal. er 
is nog genoeg tijd over voor leuke dingen 
en dat vindt martin belangrijk: genieten 
van het leven.

Vijfentwintig jaar geleden kwam mark aan 
de hand van zijn vader naar ons sport-
park om zich aan te melden als F-pupil bij 
udI’19. Vader werd leider en het werd al 
gauw duidelijk dat in mark een echte ver-
dediger schuil ging, flink postuur en dus 
een goede trap. toen mark in de a2 terecht 
kwam, behaalde hij zijn eerste kampioen-
schap. hij voetbalde er met zijn vrienden 

en later is dit team doorgegaan als udI 
6. al vanaf de a2-tijd gaat mark met zijn 
teamgenoten regelmatig een weekendje 
weg en wat daar allemaal gebeurd kun-
nen we vanavond beter niet vertellen. 
dat het er altijd gezellig aan toe ging 
staat buiten kijf. met udI 6 werd in 2004 
ook eens een kampioenschap behaald en 
dat feest zal ook niet snel worden verge-
ten. mark speelt al 12 jaar in udI 6. het 
is een echt vriendenteam, met een vaste 
kern, die elkaar al jaren kent. Zij hebben 
veel mooie, maar ook trieste momenten 
met elkaar doorgemaakt (denk daarbij 
aan het tragische overlijden van vriend Jip 
donkers).  

mark is in het dagelijks leven werk-
zaam bij een ingenieursbureau als 
3d-wegontwerper. Samen met zijn vrien-
din Inge geniet hij van het leven en daarbij 
neemt udI’19 een belangrijke plaats in. 
met voetbal wil hij voorlopig nog niet stop-
pen, zolang het fysiek mogelijk is wil hij 
zijn wedstrijdjes met zijn vrienden blijven 
spelen .

selectieteams bij de jeugd en werd vele 
keren kampioen. eenmaal bij de senioren 
kwam rob in de 1e selectie en speelde af 
en toe in het eerste. maar rob speelde zijn 
wedstrijden vooral in ons tweede elftal dat 
hij eens via een beslissende goal voor 
degradatie wist te behoeden. toen rob 
het was rustiger aan ging doen zocht hij 
zijn vrienden op en samen met hen speelt 
hij al jarenlang op de zondagochtend , nu 
in het 15e. rob is op dit moment speler/
leider van dit team. de gezelligheid staat 
bij dit team op de eerste plaats en in de 
derde helft vloeien de Palmpjes rijkelijk 
in het clubhuis, want dit zijn mannen die 
weten wat het echte bier drinken is.

We hopen nog heel veel jaren van rob’s 
voetbalkunsten te mogen genieten al gaat 
dat naar eigen zeggen inmiddels in slow 
motion. Zijn teamgenoten hebben dat ech-
ter helemaal niet in de gaten. en als het 
voetballen straks echt niet meer gaat kun 
rob in elk geval doorgaan als leider, want 
dat gaat hem ook goed af. 

1 bij beker –en oefenwedstrijden, mede-
werker van de jeugdactiviteitencommissie 
tijdens de zaalvoetbalweek en weekend-
kampen en tot slot coördinator vrouwen 
–en meisjesvoetbal namens de tC. met 
name deze laatste klus houdt hem erg 
bezig. er is  nog veel werk te verzetten 
om het damesvoetbal op een nog hoger 
niveau te brengen en daar wil hans graag 
zijn steentje aan bijdragen.
hoogtepunten in de 40 jaar udI voor hans 
waren natuurlijk de  kampioenschappen, 
welke hijzelf behaalde, maar ook de kam-
pioenschappen van de teams waarin  zijn 
kinderen speelden zijn voor hans heel 
bijzonder. daarnaast staan de uitstapjes 
naar belgië met dames 1, het team waarin 
zijn vrouw ria speelde, in zijn geheugen 
gegriefd. Ook de gezellige weekendkam-
pen in Nistelrode bij Fercheval zal hans 
niet gauw vergeten.
hans houdt gelukkig ook nog wat tijd over 

om te werken bij linde Gas in eindhoven. 
bijna al zijn vrij tijd besteedt hij dus aan 
zijn clubje udI en daar mogen we hem 
heel dankbaar voor zijn. hans, een man 
met een echt udI-hart.

hans Ceelen  |  40 jaar LiD
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“udI’19, echt mijn club, hier in uden”.  
“udI’19, een warme club”. “udI’19, ik zal 
er altijd lid van blijven, ook als ik straks 
niet meer voetbal”.  uitspraken van Johan 
Wassenberg, die aantonen we hier te 
maken hebben met een echte udI-man.
Johan is afkomstig uit een echte voetbal-
familie, drie broers van hem voetbalden 
ook bij udI. eenmaal stonden de 4 broers 
in udI 4  samen in het veld. leider Jimmy 
Smits noemde hen de daltons. Johan 
begon zijn voetballoopbaan wat ongeluk-
kig omdat hij als echte ajacied werd inge-
deeld bij de pupillen van Feijenoord. hij 
doorliep in de jeugd alle selectieteams. 
aanvankelijk werd hij nog gesponsord 
door zijn vader, een gulden per gescoorde 
goal. echter, toen Johan te veel doelpun-
ten ging maken, kwam vader Wassenberg 
terug op zijn belofte. eenmaal aanbeland 
bij de senioren speelde Johan zijn wed-
strijden in het 3e, 4e en 5e. tegenwoordig 
is hij als voetballer te bewonderen in het 
4e elftal, samen met een aantal vrienden. 
Zijn mooiste doelpunt maakte Johan in dat 
team, niet op de udI-velden, maar in een 
hal in lipstadt duitsland. Johan mag zich 

ook eerste elftalspeler noemen, want lang 
geleden speelde udI 1 eens een vriend-
schappelijke wedstrijd tegen een onder 23 
team. Vanwege spelersgebrek diende de 
trainer een beroep te doen op spelers van 
het derde en dus mocht Johan zijn debuut 
in udI 1 maken.
Johan is een trotse vader van twee zoons, 
luuk en Stan. Jarenlang heeft hij als 

Johan Wassenberg  |  40 jaar LiD

thea van der heijden  |  40 jaar LiD

Onze damesafdeling bestaat dit jaar 
40 jaar. rondom dit heuglijke feit zul-
len binnenkort een aantal festiviteiten 
worden georganiseerd. We vinden het 
fijn dat we vanavond een van de dames 
van het eerste uur mogen huldigen.                                                                   
thea van der heijden – van dijk is n.l. 
één van de jubilarissen. toen udI’19 in 
1973 met damesvoetbal startte was zij 
een van de eersten, die zich aanmeldde. 
thea was afkomstig van het voetbalteam 
van IduNa, een udens bedrijf dat haar, 
over het algemeen vrouwelijke mede-
werksters, de mogelijkheid bood fit te 
blijven middels de voetbalsport. eenmaal 
bij udI bleek al snel dat thea niet alleen 
goed kon voetballen, maar over nog veel 
meer talenten beschikte. Zo werd ze 
al snel de aanvoerster van haar team, 
volgde ze cursussen op voetbalgebied, 
verzorgde trainingen en begeleidde de 
udI-jeugd tijdens weekendkampen. Niet 
voor niets werd thea in 1998 benoemd tot 
lid van Verdienste  bij onze vereniging. Op 

voetbalgebied zijn de uitstapjes met het 
damesteam naar belgië haar ’t best bijge-
bleven. Vooral de interland tegen belgië ’s 
nacht om 3.30 uur zal zij nooit meer ver-
geten. Of er toen echt gevoetbald is valt 
te betwijfelen. Ook de kampioenschappen 
en feestavonden vormden ware hoogte-
punten in haar udI-tijd. de gezelligheid 
stond altijd voorop. Nog steeds heeft thea 
contact met een aantal van die gezellige 
dames, want met enige regelmaat komt 
men bij elkaar op de koffie. dan komen 
de sterke verhalen van vroeger weer naar 
boven. tegenwoordig is thea nog steeds 
een actieve dame. Ze is op de eerste 
plaats een lieve echtgenote en een zorg-
zame moeder. daarnaast is ze huisvrouw 
en vindt ze ook nog tijd om heel veel vrij-
willigerswerk te verrichten. en of dat nog 
niet genoeg is, is er in haar leven ook nog 
plaats voor udI. thea is medewerkster 
van onze ehbO-groep en ze is, als enige 
vrouw, verbonden aan onze onmisbare 
onderhoudsgroep.

jeugdleider zijn zoons bij udI bege-
leid en het zal Johan zeker pijn doen 
dat beide zoons inmiddels  wekelijks 
hun partijtje spelen op de velden van 
FC uden. Johan woont met veel ple-
zier in uden en hoopt nog een aan-
tal jaren te blijven voetballen bij zijn 
udI’19. 
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Wie kent hem niet ? al jarenlang is tinie een 
vertrouwd gezicht binnen onze vereniging. 
maar niet alleen binnen udI, nee, ook ver 
daarbuiten weet men wie tinie timmers 
is.     Zelf heeft hij nooit gevoetbald, maar 
toch staat heel zijn leven in het teken van 
de voetbalsport. heel lang geleden begon 
tinie als leider bij de b-junioren. daarna 
kwam zijn naam in heel veel werkgroepen 
voor. een kleine greep uit deze lijst is hier 
wel op zijn plaats:
•	sportkampen	N.K.S.,	 
•	scheidsrechter,			 
•	toernooicommissie,	 
•	leider	seniorenteam,	 
•	velden	keuren,	 
•	ledenadministratie,	 
•	seniorenbestuur			
maar vooral kennen we tinie natuurlijk 
als wedstrijdsecretaris van onze seni-
orenafdeling. al 30 jaar zorgt hij ervoor 
dat alle wedstrijdzaken keurig geregeld 
worden. de KNVb weet hem nauwelijks 

We hebben hier te maken met een spor-
tieve jubilaris. Natuurlijk staat udI’19 
in zijn dagelijks leven voorop, daar is 
henny nog steeds actief als clubscheids-
rechter. daarnaast besteedt hij veel tijd 
aan hardlopen, hij heeft een aantal halve 
marathons gelopen. een keer liep hij zelfs 
een echte marathon, die van rotterdam. 
Verder is henny lid van atletiekvereni-
ging de Keien en treedt daar ook op als 
scheidsrechter. tot slot is hij nog lid van 
tennisvereniging Park hoeven. daar 

op foutjes op de wedstrijdformulieren 
te betrappen. boetes voor udI komen 
dus zelden voor. hierdoor heeft tinie al 
heel wat geld voor udI verdiend. In 1994 
werd hij daarom ook terecht benoemd tot 
lid van Verdienste van onze vereniging. 
Namens de KNVb ontving tinie in 2009 
een hoge onderscheiding voor zijn al zijn 
werkzaamheden. heeft iemand binnen 
udI  vragen over wat dan ook, dan word hij 
meestal doorverwezen naar tinie. hij kent 
onze vereniging van haver tot gort en heeft 

“d’n daan”, een van de meest legenda-
rische udI-spelers van de laatste 50 jaar. 
harrie daanen, een toonbeeld van inzet, 
een speler waar het trouwe udI-publiek 
een zwak voor had. harrie was, zoals hij 
het zelf noemt, stijf links. toch wist hij 
eenmaal	 in	 zijn	 carrière	 met	 zijn	 grote	
rechterteen te scoren. harrie was en is 

dit jaar treedt bert toe tot het selecte 
groepje van mensen, die 60 jaar lid zijn van 
udI’19. Je hebt van die mensen, die dat vrij 
onopgemerkt volbrengen, maar dat geldt 
zeker niet voor bert. hij heeft ontzettend 
veel verdiensten voor onze club gehad en 
die liggen vooral in de jeugdafdeling. Wat 
denkt u van: leider, trainer, toernooime-
dewerker,  ehbO’er, secretaris van het 
jeugdbestuur, medewerker NKS-kampen 
en weekendkampen. daarnaast was bert 
jarenlang beheerder van het udI-archief, 
ehbO’er, verzorger en grensrechter 
van het eerste team en stond hij aan de 
wieg van het G-voetbal binnen onze club. 
bert heeft voor al zijn verdiensten al vele 
onderscheidingen ontvangen, waarbij die 
van “udens sportvrijwilliger van het jaar “ 
, de zilveren bondsspeld van de KNVb en 
natuurlijk “lid van Verdienste” van udI’19  
’t meest tot de verbeelding spreken. bert 
zijn leven bestond uit werken op de dICO, 
voetballen en heel veel vrijwilligerswerk 

nog steeds  in voor gezelligheid, maar op 
zondag stond hij er altijd. aan trainen had 
harrie een enorme hekel. Wist u trouwens 
dat harrie de eerste betaalde voetballer 
binnen udI’19 was. Na een wedstrijd in 
udI 1 werd hij steevast uitbetaald door zijn 
trouwste supporter. als harrie goed had 
gespeeld ontving hij maar liefst 25 gulden, 

thuis een archief aangelegd waar je 
u tegen zegt. bijna dagelijks is tinie 
bezig met udI’19, maar gelukkig is 
er in zijn leven ook nog wat tijd voor 
zijn vriendin. 

tinie  verdient het om in het zonne-
tjes te worden gezet. We bedanken 
hem voor al zijn inspanningen voor 
onze vereniging en hopelijk mag 
udI nog heel lang profiteren van zijn 
kennis en kwaliteiten. 

tinie timmers  |  40 jaar LiD

speelt hij op vrijdagavond een partijtje met 
vrienden. Of het tennis of de gezelligheid 
daarna voorop staan is niet geheel duide-
lijk. henny heeft heel lang zelf gevoetbald 
en	is	in	de	herfst	van	zijn	carrière	nog	eens	
kampioen geworden met udI 14.  Zijn ver-
diensten liggen echter in de begeleiding 
van onze jeugd. Zo was hij leider, trainer, 
groepsleider C-jeugd en medewerker aan  
NKS-kampen. toen henny nog leider was 
van een d-team sprak hij eens een van zijn 
spelertjes toe, toen deze een natrappende 

beweging had gemaakt. de speler 
verontschuldigde zich en zei dat hij 
zijn tegenstander niet eens geraakt 
had. blijkbaar hadden de verma-
nende woorden van henny indruk 
gemaakt, want jaren later wist de 
bewuste speler zich nog exact te 
herinneren wat er besproken was. 
Wat wil nu het toeval, die speler is 
vanavond hier ook aanwezig als jubi-
laris. henny vindt udI een fijne club 
en het bezoek aan de bekerwedstrijd 
tegen ajax in de arena is voor hem 
een van de hoogtepunten in zijn udI-
periode.

In het dagelijks leven is henny 
magazijnmedewerker bij de firma 
Kemkens in Oss. Ook daar kent 
men hem als een trouw medewer-
ker. henny is getrouwd met Narda 
en samen hebben zij twee dochters. 
Sinds 2 jaar zijn henny en zijn vrouw 
tevens de trotse opa en oma van 
rens en Fleur, een heuse tweeling. 
henny Verstegen, een gouden vent, 
die nu gouden jubilaris is bij onze 
vereniging. 

henny Verstegen  |  50 jaar LiD

bert dekkers  |  60 jaar LiD

harrie daanen  |  50 jaar LiD

na een mindere wedstrijd moest harrie 
het met een tientje doen. en wie was die 
supporter dan hoor ik u vragen ? Nou zijn 
vader, beter bekend als “de ouwe daan”. 
de periode, die harrie ’t best is bijgeble-
ven, is de tijd dat harrie blokhuis trainer 
was van het eerste team. Nog steeds zijn 
er in de vriendenkring van harrie mensen 
uit die tijd te vinden. de vele themafeesten 
uit die tijd waren onvergetelijke momenten. 
harrie maakte deel uit van het team dat in 
1975 in langenboom kampioen werd. In 
de jaren daarna werd nog menigmaal de 
kampioensvlag gehesen. harrie’s speel-
wijze was echter slopend voor zijn gestel. 
een meniscusoperatie, een beenbreuk, 
operatie aan een enkel waren o.a. het 
gevolg daarvan. Na zijn periode in udI 1 
speelde harrie nog enkele jaren in het 6e, 
maar daarvoor had hij wel een doos para-
cetamol nodig. Intussen heeft harrie twee 
kunstknieën. harrie is al vele jaren geluk-
kig getrouwd met Pasja. Samen hebben ze 
twee dochters en intussen zijn zij de trotse 
opa en oma van bobbie en Jimmie. harrie 
kent enorm veel mensen bij udi, de club 
bezorgt hem nog steeds een warm gevoel. 
tijdens thuiswedstrijden van het eerste 
team is harrie een vaste supporter en 
rondom de wedstrijd voelt hij zich enorm 
thuis in ons altijd gezellige clubhuis. 

bij udI en af en toe een partijtje biljarten 
bij Café van den broek, dat vroeger nog 
dienst deed als udI-clubhuis. Ook trok 
bert in zijn vrije uurtjes vaak de natuur in. 
hij is een echte vogelaar en hoort meteen 
welke vogel aan ’t fluiten is. de vereniging 
udI ging bert echt ter harte. hij was altijd 
positief kritisch over het gevoerde beleid 
en heeft er zo aan meegeholpen udI op het 
huidige niveau  te brengen. bert trad niet 
graag op de voorgrond, maar als er een 

beroep op hem werd gedaan stond hij altijd 
klaar. Jammer genoeg liet bert’s gezond-
heid hem enkele jaren geleden in de steek. 
Sinds die tijd heeft hij zijn werkzaamheden 
voor udI moeten staken, iets wat hem zeker 
zwaar is gevallen. tegenwoordig is bert te 
gast in huize Sint Jan. Vorig jaar was hij 
daar nog Prins Carnaval. In de recreatie-
zaal bespreekt hij dagelijks samen met 
enkele andere oud udI-mannen het wel en 
wee van onze club. 
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Jarenlang kwamen de udI’19-leden aan 
hun voetbalinformatie via het fameuze 
udI’19 blaadje en het clubblad. de komst 
van het digitale tijdperk bood echter 
nieuwe mogelijkheden en kansen waar de 
udense voetbalvereniging in de persoon 
van ad tiebosch snel op inspeelde.
ad werd in 1990 Pr-bestuurslid en maakte 
de technische ontwikkelingen van dichtbij 
mee. Ook toen ad stopte als bestuurder 
van udI’19 bleef hij tot op de dag van van-
daag actief voor de vereniging. 
Op een positieve en vernieuwende wijze 
trad ad naar buiten om udI’19 op een 
positieve manier uit te dragen.

ad is nu de zeventig gepasseerd maar 
heeft het geluk gehad dat hij in een vroeg 
stadium in de opkomst en ontwikke-
ling van de computer is gerold. Van pen, 
schrijfmachine, teletekst, computer, web-
site naar Club tV. ad vond het prachtig om 
die ontwikkelingen van dichtbij te volgen.
Naast het feit dat zijn werk bij udI’19 een 
hobby is, heeft hij in die veranderingen 
juist zijn uitdagingen gevonden. Samen 
met de Pr-groep heeft hij in al die jaren 

nooit verzaakt en alles ‘picobello’ in en op 
orde gebracht.
Naast Pr-werkzaamheden heeft ad bij 
udI veel projecten mede begeleid. ad 
regelde onder meer de udI-pool, was 
actief bij jubilarissenavonden, weekend-
kampen en activiteiten vanuit de KNVb 

tijdens de algemene ledenvergadering 
van woensdag 23 oktober werd ook Piet 
van lankvelt geëerd voor zijn jarenlange 
inzet voor de vereniging.

Piet werd benoemd als lid van Verdienste. 
hij is al heel lang betrokken geweest bij 
de uitgifte van materialen op trainings-
avonden en hij is bij elke thuiswedstrijd 
van het eerste elftal op het sportpark te 
vinden om lootjes voor de wedstrijdbal te 
verkopen. daarnaast heeft Piet nog ver-
schillende andere werkzaamheden voor 
de club verricht. 

dag in dag uit, weer of geen weer, zette hij 
zich in voor de vereniging. het is dan ook 
terecht dat Piet deze onderscheiding heeft 
mogen ontvangen.

op Parkzicht. daarnaast heeft ad 
geholpen om de Kerstveiling jaar-
lijks tot een succes te brengen.
ad tiebosch werd dan ook terecht 
voorgedragen als erelid. de voltal-
lige ledenvergadering stemde hier-
mee in.

ad tiebosch  |  ereLiD

Piet van lankvelt  |  LiD vaN verDieNste

DE VOORZET DEcEmbER 2013 28-29



vanuit kwaliteits oogpunt. het gaat daarbij 
om productie, laboratorium apparatuur en 
It systemen. het mooie aan deze baan is 
dat hij in heel het bedrijf actief is.

hobby’s!
de grootste passie van Paul is Sport! 
Zowel actief als passief. Paul is een 
actieve zaalvoetballer, hardloper en speelt 
badminton. hij heeft recentelijk de halve 

Paul is 46 jaar, geboren in uden, getrouwd 
met elisabeth en in het bezit van twee kin-
deren: dani en Syrma. dani speelt in de 
C-1 en Syrma in de mb-2. Zaterdags is 
Paul op het udI’19-complex te vinden als 
fanatieke supporter van zijn kinderen. 
Paul werkt bij aspen Pharmacare in Oss, 
voorheen mSd. Vroeger beter bekend als 
Organon. hij is Qualification Specialist, 
begeleidt validatie en kwalificatiezaken 

met een compleet vernieuwd clubblad veranderen we ook de titel van het 
interview. Zoals bij een ieder bekend hebben wij een prachtige boom op het 
terras! Vandaar de nieuwe titel ‘Onder de boom’. deze keer voerde ik een 
gesprek met de coördinator d-e-F pupillen en de Kidsclub, Paul Veldhuisen 
bedoeling is dat jullie na het lezen van het interview een beter beeld krijgen 
over wat Paul binnen de vereniging doet en wie hij is als persoon!

ONDer 
De BOOm

Paul Veldhuizen onder de boom bij udI’19.

marathon  van eindhoven gelopen. 
Passief kijkt Paul graag naar voetbal 
en andere sporten.  het Nederlands 
elftal wordt op de voet gevolgd. Paul 
is lid van de supportersvereniging van 
het Nederlands elftal. andere hobby’s 
zijn uit eten gaan en thuis klussen. 
achter de PC is hij vaak functioneel 
bezig.  Natuurlijk is udI’19 ook een 
grote hobby. daarover straks meer. Op 
de zolder ligt de verzameling Ferrari 
auto’s op schaal. Paul heeft er onge-
veer 50. Ook heeft hij een verzameling 
bierglazen.

UDI’19
Paul is coördinator van de d-e-F 
pupillen en de Kidsclub. Voor de d 
groep is hij  groepsleider. In de nieuwe 
organisatie structuur heb je coördina-
toren die zowel binnen het organisa-
tieteam als binnen het opleidingsteam 
een rol vervullen. Paul vervult beide. 
doel van de nieuwe organisatie is de 
communicatie en de samenwerking 
binnen de vereniging te verbeteren. 
als groepsleider is hij de ingang voor 
leiders en trainers binnen de d groep. 
Verder houdt een groepsleider onder 

meer contact met het wedstrijdsecretari-
aat. Paul wil deze functie graag overdra-
gen aan een gemotiveerd persoon binnen 
udI’19. dus ben je sociaal, kun je goed 
omgaan met kinderen en volwassenen, 
ben je in staat mensen te motiveren en wil 
je graag bij udI’19 zijn, dan is deze functie 
misschien wel iets voor u. 

Op  zijn 8ste is Paul begonnen bij de e 
pupillen. hij werd ingedeeld bij het team 
‘Feyenoord’. Vroeger werden de teams naar 
de clubs uit de eredivisie genoemd. tot zijn 
25ste heeft Paul actief gevoetbald. Op zijn 
achttiende is hij leider/trainer geworden; 
eerst bij de C junioren, later bij de d pupil-
len. Na deze periode is Paul er even tus-
sen uit geweest. Op het moment dat zijn 
zoon startte  met voetballen is Paul weer 
actief geworden bij udI’19. Sinds 3 jaar zit 
Paul in het jeugdbestuur.

Clubgevoel
Paul vindt het fijn om met verschillende 
mensen binnen de club om te gaan. Vanuit 
een positieve houding probeert  hij men-
sen te benaderen. het meest blij wordt 
Paul van kinderen die plezier hebben in 
het voetbal. Ook vindt hij het heerlijk om 
naar dani en Syrma te kijken. tonen ze 
inzet dan is Paul dik tevreden, ondanks 
dat het misschien een nederlaag is. 

het nieuwe clubhuis is mooi geworden, 
vindt Paul. een gezellige ontmoetingsplek 
voor jong en oud, ”Wat ik ook een leuke 
ontwikkeling vind is dat we proberen 
pupillen te betrekken bij de wedstrijden 
van het eerste team! bijvoorbeeld ballen-
jongens tijdens de thuiswedstrijden van 
ons vaandelteam!”

Volgens Paul merk je bij udI’19 regelma-
tig dat er verschillend gedacht wordt over 
selectieteams en niet-selectieteams. de 
ene gedachte is: “We leiden op voor het 
eerste, dus moet je zorgen dat alles voor de 
selectieteams zo optimaal mogelijk gere-
geld is”. Van de andere kant hoor je vaak 
dat de selectieteams bevoordeeld worden,  
“Ze trainen meer, ze spelen vaker, ze spe-
len meer op het kunstgras, enzovoort”. 
Iedereen redeneert natuurlijk vanuit zijn 
eigen gedachte en vanuit zijn eigen belang. 

In de  nieuwe organisatie wil udI’19 een 
aantal zaken verbeteren, iedereen heeft 
elkaar namelijk hard nodig binnen een ver-
eniging als udI’19. een grote vereniging 
waar iedereen met plezier voetbalt heeft 
meer potentie. daar moet je zuinig op zijn. 
Zorg voor een goede opleiding van spelers 
en trainers, van laag tot hoog. daar pro-
fiteert iedereen van. Wanneer het niveau 
stijgt levert dat ook meer kwalitatief goede 
spelers op. Ook lopen er binnen de jeugd 
goede trainers rond, daar moet je als ver-
eniging meer mee doen.

AjAX
Paul is een groot fan van aJax! dit is al 
zolang Paul zich dat kan herinneren. hij 
heeft heel wat wedstrijden gezien en komt 
graag in de arena. Omdat Paul lid is van 
oranje supportersvereniging zag Paul 
heel wat wedstrijden van Oranje. hij heeft 
ook veel wedstrijden op eK’s gezien. hij 
was bij de eK’s van duitsland, Zweden, 
engeland, Nederland en Zwitserland. In 
Portugal was hij er niet bij, toen moest 
hij een studie afronden.het niveau van de 
eredivisie vindt Paul niet hoog. Zijn visie 
is dat de betere spelers meteen verdwij-
nen naar het buitenland. er zit overigens 
wel wat positiefs aan, de competitie is erg 
spannend! Iedereen kan van elkaar win-
nen!

weetjes
tot slot heb ik Paul wat korte vragen 
gesteld. Zijn favoriete vakantielanden zijn 
Spanje en Italie. dat het zonnetje schijnt is 
voor Paul erg belangrijk! hij luistert graag 
naar dire Straits, Genesis, u2, Coldplay en 
Fleetwood mac. Paul heeft pas een con-
cert bezocht van deze laatste band. en dat 
was fantastisch! Paul leest te weinig naar 
zijn zin. hij heeft beperkte vrije tijd en kan 
doordoor de rust niet vinden om te lezen. 
het boek ‘Gijp’ heeft Paul als laatste boek 
gelezen. Wel leest hij sinds zijn 8ste de 
Voetbal international. Op tv geniet hij van 
Flikken maastricht en het  programma 
Voetbal international! en in het weekend 
wordt er wel eens een wedstrijdje geke-
ken op Fox!  Paul, enorm bedankt voor dit 
interview en tot ziens bij udI’19….

door Marie-Louise van de Burgt

‘ Wat ik een leuke  
ontwikkeling vind is 
dat we proberen  
pupillen te betrekken 
bij de wedstrijden van 
het eerste team!’
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mocht u zich afvragen wie die ambassa-
deurs zijn? Wel, dat zijn wij allemaal.  alle 
udI-leden en supporters kunnen hun bij-
drage leveren om de positieve sfeer bij udI 
vast te houden. Zie je iets wat niet kan, zeg 
daar op een nette wijze iets van en onder-
steun elkaar daar in. hierbij doen wij als 
commissie ook een beroep op u allen als 
warme en trouwe supporter van udI ’19: 
“geef zelf het goede voorbeeld, zowel uit 
als thuis en laat het voetbal zijn zoals het 
hoort: een leuke hobby voor iedereen!”
tevens zullen periodiek thema’s onder de 
aandacht worden gebracht zodat dit een 
blijvend en levend verhaal wordt.

echter, mocht het toch mis gaan, dan 
treedt het correctieve beleid in werking. 
Wantoestanden, misdragingen, etc. wor-
den niet getolereerd. daar wordt streng 
tegen opgetreden. het is alleen niet moge-

Om de waarden en normen die udI hoog in 
het vaandel heeft staan meer kracht bij te 
zetten is besloten tot de oprichting van de 
commissie ‘Sportiviteit & respect’. deze 
commissie heeft tot doel een preventief 
beleid te voeren om misdragingen binnen 
onze vereniging zo veel mogelijk te voor-
komen. Ook zal deze commissie beleid 
voeren op de gedragingen als we buitens-
huis spelen, per slot van rekening gaat het 
hier om de goede naam van udI ’19 zowel 
uit als thuis. Waaruit bestaat het preven-
tieve beleid?

als eerste zijn gedragsregels opgesteld 
waaraan elke bezoeker van udI ’19 zich 
dient te houden. deze staan op de site en 
zijn ook op verschillende plaatsen opge-
hangen.  deze gedragsregels zijn onder 
de aandacht gebracht van alle trainers en 
(bege)leiders van alle udI ’19-teams.
tijdens wedstrijddagen, trainingen en 
andere activiteiten bij udI (en daar buiten) 
zullen “ambassadeurs” er mede op toe-
zien dat alles netjes verloopt. Waar nodig 
spreken zij mensen aan op (on)gewenst 
gedrag.

helaas valt niet meer te ontkennen dat er op en rondom de voetbalvelden steeds vaker dingen 
gebeuren, die het voetbalspel in een kwaad daglicht stellen, met als triest dieptepunt het overlijden 
van grensrechter richard Nieuwenhuizen. de KNVb heeft daarop besloten dat actie noodzakelijk 
is. Wij als voetbalvereniging udI ’19 zijn het hier volkomen mee eens, sterker nog udI heeft altijd al 
gestuurd op een sportieve en respectvolle vrijetijdsbeoefening.

COmmissie 
spOrtiviteit 
& respeCt

lijk voor de commissie en haar ambassa-
deurs om alles te zien en om alles gelijk 
goed opgelost te krijgen.

mocht u iets zien of meemaken waarvan 
u vindt dat dat echt niet door de beugel 
kan, dan vragen wij u om het incidenten-
meldingsformulier in te vullen. deze kunt 
u vinden op ons wedstrijdsecretariaat en 
op onze website. alle ingevulde inciden-
ten worden door de commissie beoor-
deeld. Naar gelang de ernst van het inci-
dent wordt de commissie direct bij elkaar 
geroepen, dan wel tijdens de reguliere 
overleggen behandeld. de incidenten 
worden zorgvuldig beoordeeld. mogelijk 
worden getuigen en/of beschuldigden 
gehoord en op basis van argumenten 
wordt al dan niet een strafmaatregel voor-
gesteld. het algemeen bestuur zal deze 
maatregel bekrachtigen of -indien daar 

tijdens de wedstrijd udI G1 - udI b1 afgelopen seizoen stond de sportiviteit voorop en dat blijkt wel uit onderstaande foto.

aanleiding toe is- anders beoordelen. We 
hopen natuurlijk dat er met de preventieve 
acties al geen wantoestanden plaatsvin-
den maar mocht dat wel zo zijn dan wordt 
hier tegen opgetreden. Indien jullie vra-
gen, suggesties of andere opmerkingen 
hebben, laat het weten aan onze commis-
sie. tot slot wensen wij iedereen een mooi, 
sportief en vooral gezellig seizoen toe!

Namens de commissie Sportiviteit  
& respect:
Dick Blommendaal 
Dylan hofmeijer  
Anne van de Laar  
Matthias van zanten
Frans Gabriëls  
Robert janzen  
jan van Tilborg  
harold van zutphen
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Samen maken we de mooiste 
kilometers!

Dat is de belofte die Oostendorp Auto zijn 

klanten doet. Die gedachte belooft meer 

dan alleen rijplezier. De belofte is zorgeloze 

mobiliteit. We bieden onze klanten mobiliteit 

zonder dat ze zich ergens zorgen om hoe-

ven te maken.

www.oostendorp-auto.nl

Oostendorp Auto
Oude Udenseweg 25
5405 PD Uden
T: 0413-262887
E: info@toyota-uden.nl

Europe’s pioneer 
in convenient 
potato products

DELO WERKT. DUIDELIJK.
Industrielaan 24 T: 0413 - 27 30 55 I : www.delo.nl
5406 XC  Uden  F: 0413 - 27 42 65   E : info@delo.nl

Scoor 

altijd...

...met de 

kantoormachines 

van Delo!

•	 	Spelers,	supporters,	ouders,	begelei-
ders: iedereen zal met respect met 
elkaar omgaan.

•	 	Voetbal	is	een	hobby:	we	spelen	dat	
volgens de regels en zullen de arbi-
trage respecteren. de arbitrage zal  
de spelregels eerlijk toepassen.

•	 	Wij	gaan	met	respect	om	met	 
andermans eigendommen, zowel  
thuis als uit.

geDragsCODe 
rksv uDi ‘19

de basiswaarden van udI ’19 zijn:

pLeZier
respeCt
eerLijkHeiD
BetrOkkeNHeiD
spOrtiviteit

•	 	Iedereen	is	van	harte	welkom	in	de	
kantine, waar wij ons aan de huisregels 
houden.

•	 	Ongewenst	gedrag	wordt	niet	getole-
reerd. Wij zullen elkaar daar op een 
correcte wijze op aanspreken.

•	 	Wij	zullen	de	gedragscode	respecteren	
en verwachten dat alle bezoekers aan 
ons sportpark dit ook doen.

•	 	Overtredingen	van	de	gedragscode	
worden gemeld bij de commissie 
“sportiviteit en respect” van udI ‘19. 
ernstige overtredingen worden ook 
gemeld bij de politie en de KNVb.

BV

Udense Dakbedekkings Onderneming

UDO B.V.

Tel 0413 – 269 597

www.udo-dakbedekkingen.nl

info@udo-uden.nl
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een nieuw voetbalseizoen met een inde-
ling in de hoofdklasse b om je vingers 
bij af te likken. elke week worden er in 
deze klasse wel ergens een of meerdere 
derby’s gespeeld. het zijn de wedstrij-
den waar de harten van veel voetbalfans 
sneller van gaan kloppen, de strijd tussen 
twee teams uit dezelfde regio. Of wedstrij-
den tussen twee rivalen, die vaak al jaren 
strijden om dezelfde belangen en waar de 
achterban het hele seizoen naar toe leeft. 
Vanaf eind juli jl. heeft de nieuwe selec-
tie van udI’19/beter bed de draad weer 
opgepakt en werd versterkt met spelers 
die op het “oude” nest terug keerden 
naar udI’19/beter bed. randy hofmeijer, 
matthias van Zanten en Sam Wassenberg 
kwamen over van JVC Cuijk en danny 
Witjes volgde hun voorbeeld en kwam 

van het eindhovense brabantia over. Ook 
hakop aslamjan keerde terug van NeC/FC 
OSS a1. Verder kwamen rob Zeegers (JVC 
Cuijk) en bart van Schijndel (vv Gemert) 
de selectie versterken. trainer/coach 
bas Gösgens is inmiddels bezig aan zijn 
tweede seizoen als hoofdtrainer en kan 
terugkijken op een voorbereiding waar-
bij oefenen en experimenteren een niet 
onbelangrijk onderdeel was. 

Winnen telt namelijk niet in een oefen-
wedstrijd. Iedereen moet fit geraken, 
systemen moeten erin worden geslepen 
en de nieuwe spelers moeten aan elkaar 
wennen. hij wil samen met de selectie 
het publiek vermaken met goed verzorgd 
voetbal en met een team dat spelplezier 
uitstraalt. als dat zo is, slaat dat vanzelf 

Voor u ligt de eerste uitgave van clubblad de “VOOrZet” sei-
zoen 2013-2014. “Vanuit de Skybox met... Fons boekelder” is 
een rubriek die vooruit- of terugkijkt naar de 1e selectie van 
udI’19/beter bed. In dit overzicht o.a. een korte terugblik over 
de eerste acht wedstrijden-1e periode. Om ook niet-leden op 
de hoogte te houden kunnen zij dit teruglezen op de site van 
de SCu www.supportersclubudi19.nl

“ vaNuit De 
skyBOx met... 
Fons boekelder”

over op het publiek waardoor zij tijdens 
thuiswedstrijden weer een ouderwets 
middagje udI zullen beleven. 
Volgens diverse trainers in de hoofdklasse 
b herbergt udI’19/beter bed zoveel kwa-
liteit dat het samen met vv Gemert als 
favoriet voor de titel wordt bestempeld. 
trainer/coach bas Gösgens gelooft niet 
dat dit extra druk meebrengt: “aan het 
eind van de rit sta je daar waar je behoort 
te staan”. 

de eerste periode ligt inmiddels ach-
ter ons. het vaandelteam presteerde in 
de beginfase van die periode wisselval-
lig, mede veroorzaakt door blessures. 
Niettemin begon men toch met goede 
moed aan de competitie. een bekend 
gezegde luidt; de eerste klap is een daal-

der waard. Om nou direct van een klap te 
spreken die in Nuenen werd uitgedeeld is 
natuurlijk wat overtrokken, maar starten 
met een 0-1 uitzege is natuurlijk goed 
voor het zelfvertrouwen voor de eerste 
thuiswedstrijd. thuis tegen het altijd 
lastige sv deurne konden de udenaren 
geen goed vervolg geven aan de zege op 
Nuenen en ging men met de cijfers van 
1-3 onderuit. Gezien het spelbeeld had 
udI’19 absoluut niet verdiend om te ver-
liezen, maar je moet de kansen die je 
krijgt wel benutten. de derde wedstrijd in 
en tegen dongen werd een galavoorstel-
ling van udI’19/beter bed zijde. de gast-
heren waren machteloos en keken bij de 
rust tegen een 0-3 achterstand aan en 
het leek een routinematige afstraffing te 
worden. bart van Schijndel was de grote 

man bij de udenaren; hij scoorde drie-
maal en bepaalde daarmee grotendeels 
de uitslag van 1-5. Na deze eclatante zege 
was sv Venray de volgende tegenstander 
met “oud” udI-trainer en udenaar harrie 
blokhuis te gast op “Parkzicht”. Na twin-
tig minuten kwamen de “Parkzicht bewo-
ners” op voorsprong door een doelpunt 
van Sam Wassenberg. Na rust een onge-
wijzigd spelbeeld; udI’19 ging op jacht om 
de score te verdubbelen. maar als zo vaak 
gebeurt in het voetbal viel het doelpunt 
uit een van de spaarzame tegenaanvallen 
aan de andere kant 1-1. de opleving van 
sv Venray bleek slechts van korte duur. 
Op aangeven van anwar tuithof schoot 
Sam Wassenberg zijn tweede treffer van 
de middag tegen de touwen en bepaalde 
hierdoor de eindstand op 2-1. 
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door deze overwinning deelt udI’19 de 
tweede plaats samen met blauw Geel’38 
en Schijndel/de Wit. dat winnen en ver-
liezen dicht bij elkaar liggen ondervon-
den de “tricolores” in het limburgse 
heerlerheide. Na een vroeg verkregen 
voorsprong, een doelpunt van topschut-
ter Sam Wassenberg, waren de udenaren 
helemaal de weg kwijt. dat resulteerde 
in een 5-1 nederlaag. Op de overwinning 
was dan ook niets aan te merken; men kon 
slechts constateren dat niet een speler het 
beoogde niveau haalde om op dit niveau 
te mogen acteren. de eerste streekderby 
van het seizoen tegen Schijndel/de Wit 
zat er aan te komen. de grote vraag was 
natuurlijk: Zijn de udenaren hersteld 
van die flinke opdoffer, opgelopen in het 

‘ volgens diverse trainers herbergt  
udi’19/beter bed zoveel kwaliteit dat 
het samen met vv Gemert als favoriet 
voor de titel wordt bestempeld.’

limburgse land. de “tricolores” begonnen 
sterk en kregen in de beginfase een paar 
prima kansen om te scoren, maar men 
ging toch met een blanco stand rusten. 
Ongelukkig balverlies was de inleiding tot 
de 0-1. een kwartier voor tijd veerde alles 
wat udI’19 was op. binnen de vijf meter 
werd mustafa Seddiqi getorpedeerd. een 
strafschop lag in de verwachting, maar 
de scheidsrechter weigerde de bal op 
de stip te leggen. een minuut later kon-
den de handjes dan wel de lucht in als 
Sam Wassenberg met buitenkant voet 
de gelijkmaker scoort. Vijf minuten voor 
tijd levert een gemakkelijk gegeven vrije 
trap de 1-2 voor de gasten op en lijkt de 
wedstrijd te zijn beslist. Ver in blessuretijd 
komt dan toch de dik verdiende gelijkma-
ker op het scorebord. tim Wolf behoudt 
goed het overzicht en kan de bal in de lin-
kerbovenhoek knallen 2-2.

 In en tegen rosmalen was scheidsrech-
ter maarten dubbeld uit barendrecht 
de gebeten hond. Zowel de aanhang van 
udI’19/beter bed als OJC rosmalen 
hadden na afloop van de wedstrijd geen 
goed woord over voor het arbitrale trio. 
het was een catastrofe om te zien hoe 
udI’19/beter bed op “de Groote Wielen” 

door de autoritair leidende scheidsrechter 
“gefopt” werd en dan is het nog mild uitge-
drukt. tien gele kaarten waren het gevolg; 
voor beide partijen vijf, twee strafschop-
pen tegen en een onverdiende nederlaag 
van 2-1 voor udI’19/beter bed. 

de laatste wedstrijd voor de 1e periode 
was tegen rode lantaarndrager de Valk uit 
Valkenswaard. Na een vroeg doelpunt van 
de Valk, bracht bart van Schijndel de stand 
nog voor rust in evenwicht. udI’19/beter 
bed kwam na rust goed uit de kleedkamer 
en het doel was duidelijk: de drie punten 
moesten vanmiddag op “Parkzicht” blij-
ven. de duimschroeven werden bij de Valk 
nog eens extra aangedraaid en tim Wolf 
en Sam Wassenberg bepaalden de eind-
stand op 3-1. 

Na acht wedstrijden werd de 1e periode-
titel afgesloten. Winnaar werd het onge-
slagen blauw Geel’38/Jumbo uit Veghel 
met 20 punten. udI’19/beter bed volgde 
op een 4e plaats met 13 punten.

Ik wens iedereen prettige kerstdagen en 
een gezond en sportief 2014 toe.

Fons Boekelder
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met succes creëert men daar een elftal. 
het is zo’n succes dat in 1973 udI’19 de 
Iduna benadert om de krachten te bunde-
len. In mei speelt de FC Iduna haar laat-
ste wedstrijd; vanaf 1 juli 1973 vallen zij 
onder de udI’19-vlag. Cor van dijk blijft 
hun trainer.
udI’19 behoeft geen spijt te hebben dat er 
een nieuwe loot aan hun stam verschijnt. 
de dames doen het goed. In hun eerste 
jaar worden zij gedeeld eerste, samen 
met braakhuizen. de beslissingswedstrijd 
op het terrein van Gemert wordt echter 
kansloos met 5-1 verloren. de udI’19-
speelsters hebben te veel last van zenu-
wen.

Sterke groei
Ook de jaren daarna blijven de dames 
het goed doen; men doet steeds mee om 
de bovenste plaats. mede daardoor is er 
een sterke groei in het ledental. Intussen 
is W. Verhulst de trainer geworden en is 
er ook een heuse keeperstrainer aange-
steld in de persoon van h. maassen. een 

iN vOgeL
vLuCHt door 
40 jareN

dergelijke snelle groei levert wel eens 
probleempjes op, m.n. op het gebied van 
de accommodatie want waar laat je de 
dames omkleden? Zeker als je ziet dat in 
1976 met drie teams wordt deelgenomen 
aan de competitie en daarnaast er ook nog 
een damesjuniorenteam in competitiever-
band tegen een bal trapt. en de dames 
hebben succes. alle teams zijn aan het 
eind terug te vinden bij de eerste drie.
 
Aanzien
de udI’19-dames verkrijgen met hun 
organisatorische opzet en hun prestaties 
in het veld enig aanzien in het damesvoet-
bal. Niet voor niets worden zij uitgenodigd 
om in 1976 de voorwedstrijd bij NeC-aJax 
in de Goffert te Nijmegen te spelen. In een 
bomvol stadion spelen de dames tegen 
NeC een dijk van een wedstrijd die aan het 
eind geen winnaar kent 2-2. 

Vreugde en verdriet
Wat begint met veel blijdschap (3 senioren 
en 1 junioren damesteam) slaat echter in 

eind jaren zestig, begin 
zeventig zie je in uden 
schoorvoetend meisjes 
samen met de jongens 
uit de buurt voetballen op 
straat. er wordt schamelijk 
om gelachen: “voetbal, dat 
is toch niets voor meiden?”  
Op het industrieterrein bij 
Iduna ziet men wel the fun 
van damesvoetbal in. 

de loop van het seizoen 1977/1978 om in 
treurnis. Veel speelsters verlaten de club. 
dit betekent een vermindering van teams 
van drie naar twee seniorenteams. het 
einde van de competitie kan net worden 
gehaald, maar wel met gevolgen: het eer-
ste damesteam degradeert uit de eerste 
klasse, maar het tweede wordt met vlag 
en wimpel kampioen in derde klasse. het 
volgende seizoen heeft udI nog maar één 
damesteam in competitie. 

dit eindigt echter op een keurige tweede 
plaats, wat tevens een promotie naar eer-
ste klasse oost betekent. de daarop vol-
gende jaren zijn heel afwisselend. echter, 
de dames degraderen nooit.

kroegentocht
de vooruitzichten voor Jan Foolen, die 
intussen trainer is geworden, en zijn 
dames voor het seizoen 1987/1988 zijn 
rooskleurig. de dames starten met twee 
teams in de competitie. al vlug wordt het 
tweede team echter opgedoekt: te veel 
blessures en dus te weinig dames. er ont-
staat zelfs een tekort aan dames voor het 
eerste team. met 16 speelsters wordt de 
eindstreep gehaald. en hoe….. de dames 
worden kampioen en zijn door het dolle 
heen. Na de laatste wedstrijd in Odiliapeel 
gaat het met luid toeterende auto’s terug 
naar uden. twee dagen wordt er feest 
gevierd, met als hoogtepunt de kroegen-
tocht op maandag.
 
 Internationaal                                       
Jarenlang gaat de damesafdeling naar 
een voetbalweekend in belgië. het toer-
nooi van herksport in St. lambrechtskerk 
nabij hasselt is het doel. Sportiviteit, maar 
vooral plezier staat dan hoog in het vaan-
del. In de beginjaren vinden ze het daar in 
belgië maar niets; damesvoetbal. als er 
dan toch dames zijn die voetbal als sport 
willen bedrijven, dan moet dat maar op een 
vrouwelijke manier: in een rokje. er wordt 
daar zelfs ’s nachts gevoetbald, een heuse 
interland gespeeld: Nederland-belgië, 
wel met de nodige alcohol op. Ook de part-
ners zijn van de partij en thea v.d. heijden 
probeert als leidster/aanvoerster samen 
met de groepsleidster ria v.d. acker orde 
op zaken te houden. dit jaarlijks toernooi 

Één van de eerste damesteams van udI’19. Ook zij speelden toen in ‘de Kuip’ (nu het atletiekstadion).

onderstreept de saamhorigheid bij het 
dameS¬VOetbal udI’19. 

Aanwas
Om het damesvoetbal op peil te hou-
den is het natuurlijk noodzakelijk ook 
aandacht te besteden aan de jeugd. 
udI’19 kent al vele jaren met ups en 
downs het meisjesvoetbal. Je hebt 
ook bij de meisjes een  grote varië-
teit in leeftijd en niet altijd voor elke 
leeftijdsklasse een elftal. Voor het 
seizoen 1991/1992 wordt het meis-
jesvoetbal bij udI’19 verdeeld in twee 
groepen, nl. de m1, dat zijn de oudere 
meisjes die in de bC klasse spelen en 
de m2, dat zijn de jongere meisjes die 
in de Cd klasse spelen. deze indeling 
werpt zijn vruchten af: de m1 wint de 
najaarscompetitie en speelt de voor-
jaarscompetitie in de afdeling meierij. 
m2 behalen in het seizoen 1992/1993 
het kampioenschap in de Cd-klasse 
na een geweldige wedstrijd met ……. 
een echte scheidsrechter. hVCh wordt 
met 4-0 verslagen. Keepster marijke 
blijkt bij het intrappen haar middelvin-
ger gebroken te hebben. toch keept 
zij de gehele wedstrijd en verricht nog 
een super mooie redding.

kampioenen
In het seizoen 1997/1998 komt Piet 
hellings voor de damesgroep te staan. 
hellings introduceert het 4-4-2 sys-
teem en dat is nieuw voor de dames. 
het begin van de competitie is dan 
ook haperend. er wordt wel gewon-
nen, maar het spel is volgens hellings 
niet goed genoeg. toch blijft de ploeg 
bovenin meedraaien. en op wat voor 
een manier. het wordt eind-goed al 

‘ onze feestvreugde van twee keer kampioen op rij is van korte 
duur. in de derde klasse wordt uit een ander vaatje getapt: 
meer voetbal, een grotere aanslag op de conditie. de lat ligt 
duidelijk te hoog voor ons team. 
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goed. Want op  5 april 1998 kan hellings in 
zijn schriftje noteren: “KamPIOeN”. met 
een klinkende 0-9 overwinning in Zeilberg 
op ZSV worden de udI’19-dames kampi-
oen in de 5e klasse. 

het is trouwens toch een goed jaar voor 
de damesafdeling, want ook de mC1 
wordt kampioen. Op een manier die veel 
overeenkomsten vertoont met de dames-
1: eerst haperend beginnen met enkele 
interne strubbelingen, maar nadat de 
neuzen allemaal dezelfde kant opgaan, 
gaat het team draaien. Na de winterstop 
wordt er niet meer verloren.
deze kampioenschappen worden groots 
gevierd en onderstrepen nog maar eens 
het bestaansrecht van de damesafdeling. 
bijzonder is natuurlijk dat dit allemaal 
gebeurd in het jubileumjaar van de dames.

Gelijke rechten
de dames hebben er nu zin in. Samen 
met trainer hellings worden de messen 

geslepen voor het verblijf in de 4e klasse. 
het is jojoën in de uitslagen, dan wordt 
er met grote cijfers gewonnen, dan is er 
een overwinning met het kleinste verschil. 
udI’19, Oirschot Vooruit en reusel Sport 
staan op twee wedstrijden voor het eind 
op twee punten. de voorlaatste wedstrijd 
wordt een triller: reusel Sport-udI’19. de 
eerste helft is voor udI’19 dat twee keer 
scoort. Na de rust komen de zenuwen 
opzetten en het is aan een ‘uitgeslapen’ 
keepster danielle te danken dat reusel 
slechts één keer het net vindt. udI’19 
heeft nog één overwinning nodig.

de kampioenswedstrijd tegen acht wordt 
op 2 mei 1999 op het hoofdveld van udI’19 
gespeeld. Veel fanatieke supporters zijn 
aanwezig, óók de bultside is luidruchtig 
en zichtbaar aanwezig. de dames moeten 
er even aan wennen. In het begin van de 
wedstrijd missen de dames de rust aan de 
bal. Goed uitgespeelde en doelrijke kan-
sen zijn er niet. de dames houden wel druk 

op het vijandelijk doel en na een kwar-
tier weet Vicky Commandeur een slecht 
verwerkte voorzet af te straffen: 1-0. de 
zenuwen verdwijnen en udI’19 gaat beter 
spelen. Nog voor de rust weet Nicole 
Smits een corner van marijke Vermeeren 
af te ronden 2-0. de spanning is na de rust 
nog niet geheel verdwenen, maar er is een 
duidelijk veldoverwicht voor de ‘onzen’. 
ester Straatman maakt aan alle specu-
laties een einde; met een afstandschot 
scoort zij 3-0. In het laatste kwartier komt 
acht nog fel opzetten en weten hun eer 
te redden 3-1. Verder laten de dames het 
echter niet komen. het kampioenschap is 
binnen en het feest kan beginnen.

Selectieteam
de feestvreugde van twee keer kampi-
oen op rij is van korte duur. In de derde 
klasse wordt uit een ander vaatje getapt: 
meer voetbal, een grotere aanslag op de 
conditie. de lat ligt duidelijk te hoog voor 
het team. het eindresultaat is niet al te 
best. Voor het eerst in het bestaan van de 
damesafdeling degradeert dames-1. het 
bestuur reageert direct: dames-1 wordt 
voortaan bestempeld als selectieteam. 

het valt daardoor rechtstreeks onder de 
tC. alle energie die door de tC, bege-

Onze dames 1 kampioen in seizoen 2010/2011.

‘ Het meisjes-a team 
wordt versneld over-
geheveld naar de  
senioren-afdeling  
met het oog op  
de toekomst. 
als dames-2  
worden zij eigenlijk  
het opleidingsteam  
voor het grote  
paradepaardje.’

leiding, trainers wordt ingestoken in het 
damesteam resulteert in april 2006 in een 
kampioenschap. de dames promoveren 
weer naar de 4e klasse. en het blijft cres-
cendo gaan. de seizoenen 2010/2011 en 
2011/2012 hebben beide als resultaat een 
kampioenschap voor dames-1. het blijft 

echter zaak oog te houden voor inpassing 
van de jeugd. dat het team van meisjes-
a versneld wordt overgeheveld naar de 
seniorenafdeling is duidelijk ingegeven 
met het oog op de toekomst. als dames-2 
worden zij eigenlijk het opleidingsteam 
voor het grote paradepaardje.
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u i t s p a n n i n g  d o o r  i n s p a n n i n g  s i n d s  1 9 1 9

40 JAAR

VROUWENVOETBAL
UDI’19

Zaterdag 18 januari staat in het teken van 40 jaar vrouwenvoetbal 
bij udI’19! de hele dag zullen er de hele dag verschillende activiteiten 
georganiseerd worden. het programma ziet er als volgt uit: 

Draad en Kabel
Kabeldraagsystemen

Schakelmateriaal
CEE-form materiaal
Installatiemateriaal

Verlichting

DTC Elektro
Nieuwendijk

www.dtcelektro.nl
HOBIJ empowers  
UDI’19 WERKT!

www.hobij.nl

jubileum 
40 jaar vrOuweN
vOetBaL uDi’19

14.00u – 16.30u: 
Spectaculaire activiteiten voor de jeugd 

16.30u – 17.00u: 
Inloop senioren 

17.00u – 18.00u: 
Spectaculaire activiteiten voor de senioren 

18.30u – 20.00u: 
buffet 

20.00u - ??.??u: 
Feestavond

Schrijf je in via de website én volg  
ons op facebook!



uit De OuDe DOOs
Op onze vorige inzending zijn helaas geen reacties binnengekomen. dat is jammer, want 
daar doen we het tenslotte voor. misschien deze keer meer succes, want we gaan helemaal 
voor de dames. reageren kan via historie@udi19.nl.

37. wie, wat, waar?
udI-dames spelen voor weinig publiek. eén of 
twee supporters staan langs de lijn. Of is het de 
trainer en begeleider? Wie kan het ons vertellen?

39. het vaandelteam van ……
We komen bij een elftalfoto van de udI’19-dames. maar wie kan ons 
vertellen wie er hier allemaal op de foto staan? en in welke jaar dit is? 
Wij zouden het graag van u vernemen.

38. Dames doen meer als voetballen.
 dat het gezellig is bij de dames is bekend. Zo 
gaan ze met zijn allen paaseieren zoeken op 
bedaf. Ook de partners mogen mee. maar wie 
zitten er hier gezellig in het zand?

40. wie krijgt er een kado?
 er is een feestje gaande. ter ere van wat? en wie krijgt er hier 
een kado? Van wie? en wat wordt er overhandigd? allemaal 
vragen waarop we graag antwoord hebben. reageer!!!
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gnieuWS
het seizoen tot nu toe….
de G1 doet het niet verkeerd in de 2de 
klasse. het spel is nog wat wisselend en 
daardoor worden er punten verloren. de 
intensieve trainingen van de laatste weken 
zorgen er nu langzaam voor dat er een 
stijgende lijn te zien blijft.

de trainers zijn het er over eens dat udI 
G1 kwalitatief de beste spelers heeft van 
de competitie. Nu moet er nog gewerkt 
worden aan het “samen” voetballen! 
als deze jongemannen elkaar echt gaan 
vinden op het voetbalveld zit er een kam-
pioenschap in! 

de G2 draait sinds lange tijd leuk mee in 
de competitie in de 3de klasse. er wor-
den wedstrijden gewonnen en tegen de 
koploper werd bijna gewonnen. helaas 

scoorde mVC’19 in de laatste minuut de 
gelijkmaker! de gerichte trainingen, zoals 
bijvoorbeeld de conditietrainingen, helpen 
goed. denys, de vaste trainer, heeft hulp 
gekregen van youri die voor zijn stage een 
heel jaar zal assisteren. Ook zijn er altijd 
twee stagiaires aanwezig van het udens 
College. Zo kan er meer individuele aan-
dacht worden gegeven.

De “Martien van der Steen man of the 
match trofee”….
Net voor de start van dit seizoen overleed 
martien van der Steen. martien was sinds 
de start van het G-voetbal bij udI’19 lid en 
voetbalde als 66 jarige nog elke wedstrijd 
mee. de mascotte die martien altijd bij 
zich had, wordt elke thuiswedstrijd door 
de spelers met veel zorg bij de goal gezet. 
Zo blijft hij nog een beetje bij ons.

de Nationale Special Olympics gehou-
den. Natuurlijk gaan we daar weer met 
een team van udI-G-spelers naar toe (12 
spelers en 4 begeleiders). de reis naar 
heerenveen is behoorlijk lang en daar-
door best intensief en duur. Is er iemand 
die een idee heeft hoe we dat goedkoop en 
fijn kunnen regelen? (groep.g@udi19.nl)

Een voetbalvriendin voor Femke
eind vorig seizoen is Femke bij ons komen 
voetballen. Femke staat in het veld wel 
haar mannetje maar zou het toch heel fijn 
vinden als ze niet de enige dame in ons 
team zou zijn. Wie komt haar vergezellen?

‘ eind vorig seizoen 
is Femke bij ons 
komen voetballen. 
Femke staat in het 
veld wel haar man-
netje maar zou het 
toch heel fijn vinden 
als ze niet de enige 
dame in ons team 
zou zijn. Wie komt 
haar vergezellen?’

Omdat de positieve houding van martien 
wel een voorbeeld was voor alle spelers 
van de G2 hebben we de man of the match 
trofee naar martien vernoemd. 
elke wedstrijd kan een speler van de G2 
de trofee verdienen door positief op te val-
len. dat kan zijn door een mooie voorzet, 
door veel ballen af te pakken, door spor-
tief gedrag, door gezellig te zijn, door zon-
der vragen anderen te helpen, enz.
Je mag de trofee dan een week thuis op de 
kast zetten en bent dan de wedstrijd erna 
de aanvoerder! Na de wedstrijd wordt de 
trofee dan weer aan een ander gegeven.

De nationale Special Olympics 2014 in 
heerenveen!
13, 14 en 15 juni 2014 worden in en rond 
het abe lenstra Stadion in heerenveen 

Onze G-voetballers die er alles aan doen om kampioen te worden.
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uitgangspunt voor iedere 
trainer/coach bij de jeugd 
van udI’19 moet erop gericht 
zijn om de jeugd op ieder 
niveau beter te maken en 
plezier te geven. daarbij is 
het de bedoeling dat de trai-
ner/coach het leer- of pres-
tatieklimaat deels zelf invult.

WerkWijze van een 
traiNer/COaCH in 
De jeugDOpLeiDiNg 
udi’19 volGenS de tC

een klimaat dat als basis gericht kan zijn op twee facetten, nl.:

superiOriteit oF prOgressie
 resultaat gericht prestatie gericht
•	gericht	op	winnen	 •	gericht	op	vooruitgang
•	op	’t	eindresultaat=	product	 •	op	’t	er	mee	bezig	zijn=	proces
•	verslaan	tegenstander	 •	jezelf	verslaan
•	1e	plaats,	kampioenschap	 •	steeds	beter	worden
•	fouten	worden	bestraft	 •	fouten	om	van	te	leren
•	erkenning	van	de	besten	 •	iedereen	deel	van	groep
•	onderlinge	rivaliteit	 •	samenwerking

Natuurlijk brengt ieder sportklimaat een eigen succes ……

superiOriteit oF prOgressie
resultaat gericht succes prestatie gericht succes
•	beter	zijn	dan	anderen	 •	je	uiterste	best	doen
•		prestaties	met	zo	weinig		 •	persoonlijke	verbetering	 

mogelijk inspanning 

binnen deze denkwijzen heeft een trainer/
coach twee manieren om zijn voetballer-
tjes te benaderen:
1.   de negatieve aanpak: Fouten die kinde-

ren maken bekritiseren en bestraffen. 
het gevolg van deze ‘commandeerstijl’ 
is angst. bestraffing creëert faalangst, 
afkeer en vijandigheid (en is desastreus 
voor het zelfvertrouwen)

2.  de positieve aanpak: de gewenste 
gedragingen versterken door sporters 

aan te sporen deze uit te voeren en ze 
te belonen als ze dat doen. deze ‘op het 
individugerichte stijl’ vult de “gezonde 
visie op winnen’ aan.

het is natuurlijk duidelijk dat wij binnen 
de JO van udI’19 kiezen voor de positieve 
aanpak en progressie. als we met visie 
coachen komt er geen negatief woord 
vanaf de bank. het mag helder zijn: duide-
lijkheid gaat boven alles. Kort en bondig 

de spelers aanwijzingen geven of aanspo-
ren zorgt ervoor dat ze net dat beetje extra 
geven. de boodschap moet louter positief 
zijn. Spelers gaan er echt niet beter van 
voetballen met aanwijzingen als: dit doe je 
fout, dat is niet goed. een kritische noot is 
af en toe nodig maar met mate.

In plaats van te dirigeren en te hameren 
op wat fout gaat, is het beter spelers te 
prikkelen om mee te denken. Zorg dat 
spelers de taken nakomen en de goede 
handelingen doen, als dat in de wedstrijd 
lukt volgt het eindresultaat vanzelf.

In een taak-gericht sportklimaat;
•	 	blijven	 taak-gerichte	 spelers	 gemoti-

veerd voor hun waarde in het team
•	 	krijgen	de	spelers	een	realistisch	beeld	

van hun capaciteiten
•	 	hebben	spelers	daarom	maximale	inzet	

en vertonen doorzettingsvermogen

kortom: ieDereeN wOrDt Beter vaN 
eeN taak geriCHte BeNaDeriNg, 
speLers ZijN aLLereerst BeZig met 
prOgressie, eN DaN wOrDt wiNNeN 
eeN gevOLg vaN Beter wOrDeN.

Met sportieve groet
Namens TC/Opleidingsteam, 
Ton wijdeven
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Velmolenweg 87, Uden
Tel. (0413) 330 999    www.debruin.nl

E e n  v e r t r o u w d  a d r e s

v o o r  a l  u w  v e r z e k e r i n g e n

v e r z e k e r i n g e n

Industriepark 8, Schaijk
tel 0486 - 46 18 55 
info@vd-heijden.nl

Kijk voor ‘Het nieuwe bouwen’
op www.vd-heijden.nl

Het nieuwe 
bouwen

F-kes activiteiten kalender 
seizoen 2013/2014
Zoals jullie gewend zijn worden er ook dit
seizoen leuke activiteiten georganiseerd.
hieronder zie je de kalender met wanneer 
er wat georganiseerd wordt.
1 November 2013 Pietenvoetbal
2 maart 2013 Carnavalsvoetbal
31 mei & 1 Juni 2013 Weekendkamp

F-kes Minus van Eijl cup
Inmiddels zijn we begonnen met de
wedstrijden voor de minus van eijl Cup.
tijdens de Open dag jl. zaterdag 24 augus-
tus speelden we de eerste ronde voor de

F-kes Kampioenen
bij het schrijven van de F-kes tijd was nog
niet bekend of we herfstkampioenen had-
den. In de volgende Voorzet kom ik hier
zeker op terug als we inderdaad één of
meerdere teams kunnen kronen!!

F-kes zaalvoetbal
Op dit moment zijn we gestart met de
zaalvoetbalcompetitie. andere tegenstan-
ders en andere aanvangstijden! Zorg dat
je alle informatie goed in de gaten houd.
deze worden zowel op de website als in
het udens Weekblad vermeld.

F-kes 2 maart 2014 Fjes Carnaval
Op carnavalszaterdag, 2 maart 2014, is er
carnavalsvoetbal voor de F-jes. Verkleed
voetbal in de sporthal met een aangepast
voetbalprogramma, muziek, verklede lei-
ders en spelers eN een traktatie staan
garant voor een ‘dol’ festijn. Ook krijgen
we hoog bezoek want  Prins Porcus de 48e 
Jasper maring komt samen met de raad
van elf, dansgarde en hofkapel de boel op
z’n	kop	zetten.	”Dè	zie’k	nou	gêr	!”

F-kes wensen
alle kinderen, ouders/verzorgers, leiders/
sters, trainers/sters en alle udI mede-
werkers, heel fijne feestdagen en een 
goed gezond en sportief 2014 toegewenst.

Groetjes Miriam jansen, Groepsleidster F 
E: groep.f@udi19.nl, 

hieronder de tussenstand na twee gespeelde rondes

 gespeeLD wiNst verLies geLijk vOOr tegeN puNteN

Poule a F12 4 3 0 1 23 3 10
F11G 4 2 1 1 9 9 7
F13 4 0 4 0 2 22 0

Poule b F7 6 3 2 1 17 13 10
F8 6 4 1 1 23 7 13
F9G 6 3 2 1 14 10 10
F10 3 0 5 1 6 30 1

Poule C F4 4 2 1 1 9 4 7
F5 4 0 1 3 5 6 3
F6 4 1 1 2 5 9 5

Poule d Benfica 8 5 3 0 26 15 15
AC Milaan 8 7 1 0 23 9 21
Manchester United 8 4 3 1 23 13 13
Bayern Munchen 8 2 6 0 16 37 6
Barcelona 8 1 6 1 14 29 4

trainers van links naar rechts: 
loita v. dorsten, Femke Gloudemans, 
michael Jansen en bob v.d. burgt
staand van links naar rechts:  
daan Verbruggen, arda Çinar,  
thijs Wilbers, timo v.d. burgt,  
Finn v. Gerven, levi v.d. donk,  
Jop Oosterhout en mehdi bouzerda.
Zittend van links naar rechts:  
levi Stevens, Vince Schuurmans, 
arda Güzel, Kieran Wassink,  
tibo aarden, Pieter Gerrits,  
Jannes Schuurmans en Sem Verhoeven.

FkeS tijd
minus van eijl Cup. Onder een stralende 
zon bleef het tot op de laatste minuut 
spannend!!! dit alles onder toeziend oog 
van enthousiaste ouders, opa’s en oma’s, 
broertjes, zusjes en uiteraard minus van 
eijl. er werd volop gestreden voor de eer-
ste punten. Vele doelpunten werden er 
over en weer gescoord. Op zaterdag 16 
november werd de tweede ronde gespeeld. 
dit waren de bekende lichtwedstrijden die 
onder een deken van mist gespeeld wer-
den op het hoofdveld en op het kunstgras. 
medio mei 2014 de spannende finale. blijf 
tegen die tijd de website van udI’19 volgen 
voor meer informatie over deze slotronde. 

miNipupiLLeN 2013 - 2014
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Samen sterker. Dat is het idee van coöperatief bankieren.

I: www.rabobankudenveghel.nl    T:@RaboUdenVeghel

Sport brengt mensen dichterbij elkaar, zowel sporters als vrijwilligers. Daarom

ondersteunt Rabobank Uden Veghel vele plaatselijke sportverenigingen. Daarbij

kijken we in het bijzonder naar de jeugd, hoe kunnen zij hun talent ontwikkelen?

Rabobank Uden Veghel sponsort UDI '19.

door klein te
beginnen.

De top
kunnen

bereiken

totaal aantal leden : 1597  

wijziging doorgeven of afmelden als lid? 
Via email: ledenadministratie@udi19.nl of  
door middel van het invullen van een formulier 
in het clubhuis of schriftelijk bij het algemeen 
Secretariaat, Postbus 719, 5400 aS  uden

tinie timmers, ledenadministrateur
 tel. -==

LeDeNaDmiNistratie

vanuit Het 
weDstrijD
seCretariaat
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team vaN Het jaar

tusseNstaND per 21 NOvemBer
Plaats Team Score Gem Doelsaldo
1. 13e 6-18 3.00 23- 7
2. 12e 7-18 2.57 19-12
3. 8e 6-15 2.50 30-17
4. 7e 7-16 2.28 26- 6
5. 2e 10-22 2.20 25-11
6. 9e 6-13 2.16 18-10
7. 5e 9-19 2.11 17-16
8. 6e 10-19 1.90 54-23
9. 1e 10-17 1.70 21-18
10. d1 9-13 1.44 23-20
11. 14e 7-10 1.42 25-18
12. 4e 9- 9 1.00 13-20
13. d2 6- 5 0.83 9-16
14. Veteranen 12-10 0.83 25-44
15. 10e 8- 6 0.75 26-26
16. 15e 8- 4 0.50 11-33
17. 3e 10- 4 0.40 13-36
18. 11e 7- 1 0.14 19-36
19. d3 8- 0 0.00 9-46

de meeste udI-teams zijn het seizoen voortvarend gestart. een groot aantal vinden we 
terug in de top 3 van haar klasse en spreekt dus duidelijk een woordje mee. erg verras-
send is de prima start van udI 13. met een 100 % score voert dit team de ranglijst aan. het 
13e wordt gevormd door een groep ervaren spelers en een kleine groep jongeren. men is 
op dit moment in de winning mood, maar het seizoen is nog erg lang en wie weet hoe het 
team  straks uit de winterstop komt.  het 12e en het 8e hebben dit seizoen pas eenmaal 
verloren en hun overige wedstrijden zegevierend weten af te sluiten. Fijn is het ook dat 
onze twee selectieteams, het 1e en 2e,  lekker meedraaien. het 2e staat op het moment 
van schrijven zelfs weer bovenaan in haar klasse. de damesteams hebben het dit jaar best 
moeilijk, zeker het nieuwe dames 3 team. het is even wennen voor de dames van dit team, 
maar ik weet zeker dat binnenkort de eerste punten begroet kunnen worden.

perFeCte 
start uDi 13

Senioren 
prOmOtie-/DegraDatieregeLiNg

• kampioen	promoveert	naar	de	topklasse
• 	klassenperiodekampioen	speelt	met	de	nr.	13	van	de	topklasse	en	de		klassen-

periodekampioenen van de hoofdklasse a en C om één plaats in de topklasse
• 	nrs.	11	en	12	spelen	met	de	periodekampioenen	van	de	1e	klasse	C	en	D	om

twee plaatsen in de hoofdklasse
• nrs.	13	en	14	degraderen	naar	de	1e	klasse

• 	kampioen	speelt	om	het	kampioenschap	van	Nederland	en	plaatst		zich	voor
het bekertoernooi voor standaardelftallen 2014/2015
• 	de	periodekampioenen	plaatsen	zich	voor	het	bekertoernooi	voor		standaardelf-

tallen 2014/2015
• 	nr.	10	speelt	met	de	periodekampioenen	van	de	res.	1e	klasse	A	en	B		om	één

plaats in de res. hoofdklasse
• nrs.	11	en	12	degraderen	naar	de	res.	1e	klasse

• kampioen	promoveert	naar	de	res.	hoofdklasse
• 	periodekampioenen	spelen	met	de	periodekampioenen	van	de	res.	1e	klasse	A

en de nr. 10 van de res. hoofdklasse om één plaats in de  res. hoofdklasse
• 	nr.	10	speelt	met	de	periodekampioenen	van	de	2e	klasse	C	en	D	om	één	plaats

in de res. 1e klasse
• nrs.	11	en	12	degraderen	naar	de	res.	2e	klasse

• kampioen	promoveert	naar	de	res.	3e	klasse
• 	periodekampioenen	spelen	met	de	periodekampioenen	van	naastge-		legen	4e

klasse en de nr. 10 van een res. 3e klasse om één plaats in de res. 3e klasse
• nrs.	11	en	12	degraderen	naar	de	res.	5e	klasse

• kampioen	promoveert	naar	de	res.	4e	klasse
• nrs.	11	en	12	degraderen	naar	de	res.	6e	klasse

• kampioen	promoveert	naar	de	res.	5e	klasse
• geen	degradatie

• geen	promotie
• geen	degradatie

• kampioen	promoveert	naar	de	1e	klasse
• 	periodekampioenen	spelen	met	de	periodekampioenen	van	een	naastgelegen

2e klasse en de nrs. 9 en 10 van een 1e klasse om twee plaatsen in de 1e klasse
• 	nrs.	9	en	10	spelen	met	de	periodekampioenen	van	twee	3e	klassen	om	twee

plaatsen in de 2e klasse
• nrs.	11	en	12	degraderen	naar	de	3e	klasse

• 	er	wordt	gespeeld	in	een	najaars-	en	een	voorjaarsreeks	waarin	resp.
een halve en een hele competitie wordt afgewerkt
• 	de	nrs.	1	t/m	6	van	de	najaarsreeks	plaatsen	zich	voor	de	promotie-poules;

de kampioenen hiervan promoveren naar de 4e klasse
• 	de	nrs.	7	t/m	12	plaatsen	zich	voor	de	degradatiepoules;	de	nrs.	5	en	6	hiervan

degraderen naar de 6e klasse

• 	er	wordt	gespeeld	in	een	najaars-	en	een	voorjaarsreeks	waarin	resp.
een halve en een hele competitie wordt afgewerkt
• 	de	nrs.	1	t/m	6	van	de	najaarsreeks	plaatsen	zich	voor	de	promotie-poules;

de kampioenen hiervan promoveren naar de 5e klasse
• de	nrs.	7	t/m	12	plaatsen	zich	voor	de	“degradatiepoules”

hoofdklasse
(uDi 1)

res. hoofdklasse
(uDi 2)

res. 1e klasse
(uDi 3)

res. 4e klasse
(uDi 4 t/m 7)

res. 5e klasse
(uDi 8 t/m 11)

res. 6e klasse
(uDi 12 t/m 14)

res. 6e klasse vet.
(uDi 15)

dames 2e klasse
(uDi vr1)

dames 5e klasse
(uDi vr2)

dames 6e klasse
(uDi vr3)
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Velmolenweg 52b/54b Uden
Postbus 445, 5400 AK Uden

Telefoon: 0413 25 51 80
Fax: 0413 25 63 13

E-mail: info@hamelers-nijkamp.com
www.hamelers-nijkamp.com

Advocaten

Verstand van zaken – verstand van mensen

WWW.BETRA.NL

BORSTELS

SCHOONMAAKARTIKELEN

SCHILDERSGEREEDSCHAPPEN

 Bouwen 
aan morgen!

Weverstraat 15 ■ 5405 BM Uden ■ 0413-262005 ■ info@n-d.nl ■ www.n-d.nl



Beter geslapen
zeker...

Als je goed slaapt, presteer je beter. 
Na een goede nachtrust voel je je fi t en is 

je concentratie beter. Het lichaam herstelt 

zich en de energievoorraad wordt weer 

aangevuld. Daarom is een goed bed zo 

belangrijk. En waar scoor je nu een 

beter bed...

www.beterbed.nl
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